
برنامه جدید چین برای توسعه اقتصاد 
دیجیتال

چین برای جان بخشــیدن به اقتصاد کند این کشور، یک طرح عملیاتی برای توسعه دیجیتالی از 
طریق ابتکارهای سبز، ارائه کرد.به گزارش ایسنا، بر اساس دستورالعمل های جدیدی که شنبه شب، 
توسط دفتر کمیسیون مرکزی امور فضای سایبری چین منتشر شد، این نقشه راه، بر ترویج توسعه 
صنایع دیجیتالی کم کربن و تســریع تحول بخش های گوناگون از طریق فناوری، متمرکز اســت.

بر اســاس گزارش بلومبرگ، دولت، نقش مقامات محلی، نهادهای صنعتی و مشاغل را در گذار به 
ســوی »رشد سبز« تصریح کرده است. طبق این طرح، مقامات محلی تشویق می شوند تا از منابع 
خود استفاده کنند و صنایع تخصصی را برای تسریع توسعه هماهنگ دیجیتال و سبز، ایجاد کنند. 
اقتصاد چین با چالش های متعددی ازجمله بحران املاک، کند شدن صادرات، تنش های ژئوپلیتیکی 
با آمریکا، کاهش جمعیت، بدهی های هنگفت و بیکاری بی سابقه جوانان دست و پنجه نرم می کند.

بر مبنای آمار رســمی، اقتصاد چین در سال میلادی گذشته، ۵.۲ درصد رشد کرد که ضعیف ترین 
عملکرد اقتصادی در دهه های اخیر بدون در نظر گرفتن رکود دوران پاندمی کرونا بود. چین، رشد 

تولید ناخالص داخلی حدود پنج درصد را برای سال ۲۰۲۴ هدف گذاری کرده است.

طلای جهانی پرواز کرد و دلار جا ماند
قیمت جهانی طلا در روز دوشــنبه )۲۶ اگوست( 
افزایش یافت و رشد سود نسبت به جلسه گذشته 
را افزایــش داد زیرا اظهارات جــروم پاول، رئیس 
فدرال رزرو آمریکا، انتظارات از کاهش نرخ بهره در 
ماه آینده را تقویت کرد.به گزارش ایسنا، هر اونس 
طلا با ۰.۲ درصد افزایش به ۲۵۱۶ دلار و ۹ سنت 
رسید. قیمت طلای آمریکا با ۰.۲ درصد افزایش به 
۲۵۵۱  دلار و ۳۰ سنت رسید. دلار آمریکا نزدیک 
به پایین ترین ســطح خود در حدود ۸ ماه گذشته 

بود و طلا را برای سایر دارندگان ارز ارزان تر کرد، در حالی که بازدهی ۱۰ ساله نیز کاهش یافت.
روز جمعه، پاول از کاهش سیاست ها حمایت کرد و گفت زمان آن فرا رسیده است که فدرال رزرو 
در بحبوحه خطرات فزاینده بازار کار، نرخ بهره را کاهش دهد، حتی در شــرایطی که تورم به هدف 
دو درصدی بانک مرکزی آمریکا رسیده است.بر اساس ابزار CME FedWatch، معامله گران با احتمال 
۶۴ درصد کاهش ۲۵ واحدی و حدود ۳۶ درصد احتمال کاهش بیشتر ۵۰ واحدی در کاهش قیمت 
فدرال رزرو برای ماه آینده قیمت گذاری کرده اند.اس پی دی آرگلدتراست،  بزرگترین صندوق سرمایه 
گذاری تحت پشتوانه طلا در جهان، اعلام کرد که دارایی های آن در روز جمعه ۰.۲۰ درصد کاهش 
یافت و به ۸۵۶.۱۲ تن رسید.افزایش قیمت طلا در هفته گذشته جذابیت شمش را در مراکز اصلی 
آسیایی فروکش کرد و دلالان تخفیف های بیشتری را به خریداران ارائه کردند. نرخ بهره پایین باعث 
افزایش جذابیت شمش های بدون بازده می شود.رویترز گزارش کرد که در بازار سایر فلزات ارزشمند، 
نقره با ۰.۳ درصد افزایش به ۲۹.۹۰ دلار در هر اونس رســید، پلاتین ثابت در ۹۶۲.۶۵ دلار بود و 

پالادیوم ۰.۳ درصد کاهش یافت و به ۹۵۹.۴۳ دلار رسید.

اقتصاددانان چین به طور فزاینده ای نســبت به چشــم انــداز تقاضای داخلی در 
این کشــور بدبین هســتند زیرا آنها پیش بینی های ســال ۲۰۲۴ در مورد تورم، 

سرمایه گذاری و مصرف را با وجود کاهش نرخ های مورد انتظار کاهش می دهند.
به گزارش ایســنا، پیش بینی می شــود که خرده فروشی، در سال جاری تنها چهار 
درصد افزایش یابد که نســبت به پیش بینی قبلی ۴.۵ درصدی کاهش یافته است 
زیرا انتظارات برای رشد در دو فصل باقی مانده کاهش یافته است. پیش بینی رشد 
ســالانه سرمایه گذاری دارایی های ثابت که شامل سرمایه گذاری در زیرساخت ها و 
تولید می شود، از ۴.۴ درصد در نظرسنجی ماه گذشته به ۴.۲ درصد کاهش یافت.

اقتصاددانــان همچنیــن با توجه بــه دیدگاه هــای نزولی تر در مــورد مصرف و 
ســرمایه گذاری، پیش بینی های خود را از تورم کاهــش دادند و پیش بینی کردند 
که قیمت های مصرف کننده در ســال جاری ۰.۵ درصد افزایش یابد و نســبت به 
برآورد قبلی ۰.۶ درصد کاهش یافته اســت.این کاهش رتبه ها در حالی اســت که 
سیاست گذاران چینی زودتر از آنچه قبلًا تصور می شد، نرخ ها را کاهش می دهند. 
این نشــان دهنده چالش هایی اســت که پکن در تحریک اقتصاد برای دستیابی به 

هدف رشد حدود ۵ درصدی خود در سال جاری با آن مواجه است.بانک خلق چین 
در ماه گذشــته پس از آن که داده های رسمی نشان داد رشد اقتصادی به بدترین 
ســرعت در پنج ســه ماهه در دوره آوریل تا ژوئن کاهش یافته است، نرخ اصلی را 
کاهش داد.  Arjen van Dijkhuizen، اقتصاددان ارشــد در ABN Amro Bank گفت 
شــاخص های ماهانه اخیر حاکی از شتاب ضعیف رشد است.نظر سنجی نشان داد 
که میانگین پیش بینی ها برای رشد سالانه تولید ناخالص داخلی در سه ماهه سوم 
و چهارم هر دو از ۴.۷ درصد در نظرسنجی قبلی به ۴.۶ درصد کاهش یافته است. 
رشــد صادرات در سه ماهه جاری ۵.۵ درصد در مقایسه با ۶ درصد پیش از آن در 
دوره اکتبر تا دســامبر به ۴.۴ درصد کاهش یافت. چشــم انداز رشد واردات از ۳.۸ 
درصد قبل به ۴ درصد برای ســه ماهه جاری و از ۲.۴ درصد برای ســه ماه پایانی 
سال به ۲.۸ درصد افزایش یافته است.طبق گزارش بلومبرگ، اقتصاددانان معتقدند 
که بانک خلق چین، احتمالاً نســبت ذخایر مورد نیاز خود را در سه ماهه جاری و 

سه ماه اول سال ۲۰۲۵ هر بار ۲۵ واحد کاهش خواهد داد.

روزی تاریخی برای کارمندان 
استرالیا

استرالیا از امروز به میلیون ها کارمند حق قانونی »قطع ارتباط« داده و به آن ها اجازه 
داد تــا تماس های بدون دلیل خارج از ســاعت کاری کارفرمایان را نادیده بگیرند.به 
گزارش ایســنا، افراد می توانند از نظارت، خواندن یا پاســخ دادن به ارتباطات کاری 
کارفرمایان خود برای تماس با آنها در خارج از ساعات کاری اجتناب کنند. این قانون 
مشــابه قوانین برخی از کشــورهای اروپایی و آمریکای لاتین است.اتحادیه ها از این 
قانون اســتقبال و اعلام کردند که این قانون راهی را برای کارکنان فراهم می کند تا 
سطح تعادل بین کار و زندگی را به دست آورند. میشل اونیل، رئیس شورای اتحادیه 
های کارگری اســترالیا گفت امروز یک روز تاریخی برای کارگران است.او گفت این 
قانون، حق قانونی را برای اســترالیایی ها به دست آورده است تا بدون استرس ناشی 
از پاســخگویی مداوم به تماس ها و ایمیل های کاری غیرمنطقی، وقت مناسبی را با 

عزیزان خود بگذرانند.این قانون که در ماه فوریه تصویب شــد، از امروز دوشنبه برای 
شرکت های متوسط  و بزرگ اجرایی شد. شرکت های کوچکتر با کمتر از ۱۵ کارمند از 
۲۶ اگوست ۲۰۲۵ تحت پوشش قرار خواهند گرفت.براساس نظرسنجی استرالیایی ها 
در ســال ۲۰۲۳ به طور متوسط  ۲۸۱ ســاعت اضافه کاری بدون حقوق کار کردند.

خبرگزاری فرانســه گزارش کرد که فرانســه حق قطع ارتباط را در سال ۲۰۱۷ ارائه 
کرد، با این امید که بتواند با فرهنگ آنلاین بودن که با تلفن های همراه و سایر موارد 

آمد، مقابله کند.

روزنامه اقتصادی ، سیاسی ،اجتماعی، فرهنگی و صبح ایران
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عراقچی نیز با تشکر از همتای آذربایجانی خود، توسعه مناسبات دوستانه و مبتنی بر منافع متقابل با جمهوری آذربایجان را از اولویت های سیاست خارجی جمهوری اسلامی 
ایران خواند.به گزارش خبرگزاری مهر، جیحون بایرام اف وزیر امور خارجه جمهوری آذربایجان در تماس تلفنی با سید عباس عراقچی وزیر امور خارجه کشورمان، ضمن 
تبریک انتصاب وی به عنوان وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران، برای وی آرزوی موفقیت کرد.وزیر امور خارجه جمهوری آذربایجان با اشاره به تمایل کشورش برای 
توسعه مناسبات دوستانه و مبتنی بر حسن همجواری با جمهوری اسلامی ایران، ابراز امیدواری نمود همکاری های تهران و باکو در دوره جدید بیش از پیش گسترش یابد.

عراقچی نیز با تشکر از همتای آذربایجانی خود، توسعه مناسبات دوستانه و مبتنی بر منافع متقابل با جمهوری آذربایجان را از اولویت های سیاست خارجی جمهوری اسلامی 
ایران خواند و بر لزوم بهره گیری بیشتر از طرفیت های موجود تاکید نمود.

www.sobh-eqtesad.ir

عراقچی در گفت وگو با همتای آذربایجانی:

توسعه مناسبات دوستانه با جمهوری آذربایجان اولویت سیاست خارجی ماست

info@sobh-eqtesad.ir

پست های دروغین درباره وزیر 
دارایی ترکیه جنجال آفرید

بررسی  سرگرم  کرد  اعلام  شنبه  روز  ترکیه  سرمایه  بازارهای  هیئت 
مهمت  می کنند  ادعا  دروغ  به  که  است  اجتماعی  شبکه  پست های 
شیمشک، وزیر دارایی، استعفا کرده و باعث افت شدید بورس استانبول 
شده اند.به گزارش ایسنا، رگولاتور مالی ترکیه اعلام کرد تحقیقات علیه 
حساب هایی که سرمایه گذاران بورس اوراق بهادار را گمراه کرده و موجب 

ضرر آنها شده اند، در جریان است.
بی آی اس تی-۱۰۰ که شاخص اصلی بازار سهام ترکیه است، روز جمعه، 
۲.۶ درصد کاهش یافت و در ۹۶۶۸.۱۰ بسته شد که بزرگترین افت یک 
روز جمعه  بود.شیمشک  اوت  پنجم  در  درصدی   ۵.۵ افت  زمان  از  روزه 
در شبکه اجتماعی »ایکس« در واکنش به پست هایی که ادعا می کردند 
او در پاسخ به انتقادها درباره مسیر سیاست های اقتصادی ترکیه استعفا 
کرده است، گفت: من استعفا نکردم. سناریوهایی که در حال پخش است 
و  یوتیوب  جمله  از  سایت هایی  در  که  این  که  ندارد.پست هایی  صحت 
انتقادات درباره  به  ایکس منتشر شد و مدعی شدند شیمشک در پاسخ 
نوبه  به  کرده،  استعفا  سخت تر  اقتصادی  سیاست های  و  بالا  نرخ های 
خود باعث نگرانی درباره آینده برنامه های دولت برای مبارزه با یکی از 
بالاترین نرخ های تورم در جهان شد.شیمشک گفت: مدیریت اقتصادی 
ترکیه با روحیه تیمی کار می کند و از مسئولیت بزرگ و دشواری که بر 
عهده گرفته ایم، آگاه است و افزود: رجب طیب اردوغان، رئیس جمهور 
برنامه  ترکیه گفت:  دارایی  است.وزیر  مانده  قوی  ترکیه، همچنان حامی 
به  با موفقیت کار می کند و ما دستیابی  اقتصادی و اصلاحات ما  ثبات 
همیشه حمایت  ما  ایم.  کرده  آغاز  بودیم  داده  قرار  که هدف  را  نتایجی 
می  احساس  برانگیز  چالش  روند  این  در  را  محترم  جمهور  رئیس  قوی 
کنیم.شیمشک در اواسط سال ۲۰۲۳، مدیریت اقتصاد ترکیه را به عنوان 
بخشی از تیمی از تکنوکراتها به دست گرفت که کشور را از سیاستهای 
دور  بود،  قیمت  ثبات  جای  به  اقتصادی  رشد  نفع  به  که  متعارفی  غیر 
کردند. با این حال، بسیاری از مصرف کنندگان شکایت دارند که افزایش 
بالاتر، مدیریت  وام  آنها جلو زده است زیرا هزینه های  از درآمد  قیمتها، 
بدهی را برای خانواده ها و شرکتها دشوارتر می کند. بر اساس گزارش 
بلومبرگ، اردوغان به میانه نداشتن با هزینه های بالای استقراض معروف 
است؛  اقتصادی  رشد  تحریک  برای  قیمت  ارزان  وامهای  و طرفدار  است 
نرخها  زودهنگام  به کاهش  نسبت  حتی در شرایطی که سرمایه گذاران 

در حالی که تورم همچنان بالاست، هشدار می دهند.

سقوط آزاد دلار جهانی

ارزش دلار در برابــر ین به پایین ترین میزان ســه هفته اخیر رســید.به 
گزارش ایســنا، دلار ایالات متحده در برابر ین ژاپــن به دنبال اظهارات 
جروم پاول، رئیس فدرال رزرو سقوط کرد. پاول در سخنرانی خود اعلام 
کرد که زمان، برای تعدیل سیاســت پولی فرا رسیده است و به این امید 
افزود که فدرال رزرو در ماه ســپتامبر نرخ بهره را کاهش دهد.در همین 
حال، کازوئو اوئدا، رئیس بانک مرکزی ژاپن از ســرعت افزایش نرخ بهره 
بانــک مرکزی ژاپــن دفاع کرد و گفت هیچ تغییــری در موضع ما برای 
تعدیل میزان تســهیل پولی ایجاد نخواهد شد.شاخص دلار که آن را در 
برابر ســبدی متشــکل از شــش همتای اصلی ازجمله یورو، استرلینگ 
و یــن ارزیابی می کند، در ۱۰۰.۶۴ ســقوط کرد که دقیقــا پایین ترین 
سطح ۱۳ ماهه ۱۰۰.۶۰ اســت که در پایان هفته گذشته به آن رسیده 
بود.یورو تغییر اندکی در ۱.۱۱۹۰ دلار داشــت و این درحالی اســت که 
سیاســت گذاران بانک مرکزی اروپا در فکر کاهش دیگر نرخ بهره در ۱۲ 
ســپتامبر هستنددلار استرالیا ۰.۱درصد کاهش یافت و به ۰.۶۷۹۰ دلار 
رســید، اما همچنان نزدیک به اوج روز جمعه ۰.۶۷۹۸۵ دلار باقی ماند 
که بالاترین ســطح از ۱۱ جولای بود. یوان چین در معاملات فراساحلی 
بــا اندکی افزایش به ۷.۱۱۳۰ در هر دلار رســید که بالاترین ســطح از 
پنجم آگوست تاکنون اســت.مارکت نوشت، دلار با ۰.۴۰ درصد کاهش 
در مقایســه با ین معامله شد و در ســاعت ۹ و ۳۶ دقیقه عصر به وقت 
اروپا به قیمت ۱۴۳.۷۳۸۰۰ فروخته شد.ارز دیجیتال پیشرو، بیت کوین 

با ۰.۹ درصد افزایش به ۶۴هزار و ۲۷۱.۶۰ دلار رسید.

گزیده خبر در مراسم عزاداری دانشجویان به  مناسبت اربعین

رهبر انقلاب: کارزار جبهه حسینی با جبهه یزیدی تمام نشدنی است

مشعل هفتمین چاه میدان 
گازی کیش روشن شد

کشت بیش از ۶ هزار هکتار شلتوک در 
اراضی کشاورزی خرمشهر

مجری طرح توســعه میــدان گازی کیش از اجــرای موفقیت آمیز عملیات تکمیــل و جریان دهی 
هفتمیــن حلقه چاه میدان گازی کیش خبر داد و گفت: با تحقق ظرفیت ســازی تولید ۱۴ میلیون 
مترمکعب گاز در بزرگ ترین میدان گازی مستقل کشور، گام بزرگی برای جبران بخشی از ناترازی 
انرژی در کشــور برداشته شد.به گزارش ایسنا، عبدالله مهرابی در حاشیه بازدید مدیرعامل و معاون 
طرح های توســعه ای این شرکت از آخرین اقدام های انجام شده در توسعه میدان گازی کیش، بیان 
کرد: طرح توســعه فاز یک میدان گازی کیش به کارفرمایی شــرکت نفت و گاز پارس و با همکاری 

شــرکت ملی حفاری ایران به عنوان پیمانکار در حال اجراست....

۱۵۰ ناوگان اتوبوسی تا پایان امسال وارد 
کشور می شود

۱۲ محصول جدید پارک فناوری پردیس 
رونمایی می شود

دبیر انجمن صنفی تولیدکنندگان جوجه یکروزه عنوان کرد

 تشکل ها از وزیر جهاد کشاورزی چه توقعاتی 
دارند؟
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گزیده خبر
فرماندار سوادکوه اعلام کرد

اعتبار ۸ هزار میلیارد ریالی برای 
۱۰۸ طرح  هفته دولت در سوادکوه

ایسنا/مازندران فرماندار سوادکوه از اعتباری نزدیک به ۸ هزار میلیارد ریال برای افتتاح 
و بهره برداری از ۱۰۸ طرح هفته دولت در شهرستان سوادکوه خبر داد.رمضان غلامی 
امروز در جمع خبرنگاران گفت: با تاسی از روش شهید جمهور سعی کردیم با کمترین 
بودجه، از همه ظرفیت ها برای خدمت رســانی به مردم شهرستان سوادکوه استفاده 
شود.فرماندار سوادکوه در خصوص فعالیت های انجام شده در حوزه بهداشت و درمان 
این شهرستان اظهار کرد: افتتاح مرکز بهداشت مستقل، بهره برداری از مرکز خدمات 
درمانی در روســتایی لله بند با اعتبار بیش از ۵ میلیارد تومان و افتتاح مرکز بهداشت 
روســتای دوآب از جمله این اقدامات است.این مسئول ادامه داد: همچنین اعتبار ۳۰ 
میلیارد تومانی برای بیمارستان شهدای زیراب و ۱۰ میلیارد تومان برای مرکز جامع 
خدمات بهداشتی در این شهر بخشی دیگر از خدمات دولت در حوزه بهداشت و درمان 
در هفته دولت اســت.غلامی به طرح های ورزشی شهرستان سوادکوه در هفته دولت 
اشاره کرد و افزود: برای مقاوم سازی و دیواره سازی زمین فوتبال زیراب با کمک خیرین 
و بسیج سازندگی کارهای خوبی انجام شد. امسال هم یک میلیارد تومان برای دیواره 
توسط مدیریت بحران هزینه می شود.وی بیان کرد: استخر پل سفید پس از سه سال 
تعطیلی با ۲ میلیارد تومان هزینه راه اندازی و ســالن شهیدان رضایی پل سفید هم 
بهسازی شد. در طول سال جاری سالن های ورزشی شهید احمدی،  رنجبر و صفری 
نیز ساماندهی خواهد شد.فرماندار سوادکوه با بیان اینکه تعیین محدوده از مشکلات 
مهم سوادکوه است، اظهار کرد: با حل مشکل تعیین محدوده در شهرستان سوادکوه 
جلوی ســاخت و سازهای غیرمجاز گرفته می شود و برای این موضوع از سوی کمیته 
برنامه ریزی اعتبار اختصاص یافت.غلامی با اشــاره به اینکه در اجرای طرح هادی اگر 
روســتایی در  ماده  ۲۳ ســازمان برنامه و بودجه قرار داشــته باشد امکان اختصاص 
بودجه در این طرح را ندارد، تصریح کرد: در این زمینه روســتای سنگ نیشت زیراب 
نمونه اجرایی شدن نامگذاری سال اســت و توانستیم؛ این روستا را از ماده ۲۳ خارج 
کنیم که با مشــارکت مردم حدود ۵ میلیارد تومان هزینه شد.وی اجرای آسفالت در 
۲۰ روســتای ســوادکوه را از اقدامات سال گذشته دانست و افزود: امسال با همکاری 
بنیاد مسکن آسفالت  ۸ روستا در دست اقدام است. ۹۳ میلیارد تومان اعتبار روکش 
آسفالت از گدوک تا پایین دست خبر و افتتاح پایگاه امداد و نجات جوارم با هزینه ۳ 
میلیارد تومان در هفته دولت از دیگر طرح های مورد اشــاره فرماندار سوادکوه است.

غلامی در خصوص پروژه های گاز رسانی شهرستان سوادکوه گفت: برای ۱۹ روستای 
دهستان ولوپی افتتاح گاز انجام شد، پیش بینی می شود تا تابستان ۱۴۰۴ گازرسانی در 
سوادکوه به اتمام برسد.فرماندار سوادکوه با اشاره به خسارت هزار میلیارد تومانی سیل 
به این شهرستان گفت: تا کنون ۱۱۰ میلیارد تومان خسارت ناشی از سیل جذب شد. 

همچنین تسهیلات بانکی و وسایل زندگی برای خسارت دیدگان فراهم شد.
وی با اشاره به اینکه آورده های سیل را به مجری طرح آزادراه دادیم تا دیواره بسازند، 
خاطرنشان کرد: همچنین بخشی از این آورده را به شهرداری های زیراب و پل سفید 
اختصاص دادیم تا برای شهر هزینه کنند.غلامی افزود: همچنین ۱۶ میلیارد تومان هم 
برای ترمیم پل ها و راهداری و بنیاد مسکن اعتبار اختصاص یافت.نماینده عالی دولت 
در ســوادکوه با اعتقاد به اینکه هر روستا باید یک دکل مخابراتی داشته باشد، یادآور 
شد: بعد از بابل بیشترین تجهیزات و امکانات مخابرات را به شهرستان سوادکوه آوردیم 
و این کار ادامه دارد.غلامی با اشــاره به انتخاب ســردار مومنی به وزارت کشور گفت: 
سرباز لشکر ۲۵ کربلا بودن که سردار اسکندر مومنی افتخار آن را دارند و برنامه ریز و 

توانمند بودن ایشان که اصالت سوادکوهی دارند باعث امیدواری ماست.

پیام سخنگوی وزارت امور خارجه:

راهپیمایی اربعین نماد روشنی از 
جاودانگی حق و فنای ابدی ظلم 

است

ســخنگوی وزارت امور خارجه در شــبکه ایکس نوشــت: اجتماع عظیم و بی نظیر 
راهپیمایی اربعین حســینی نماد روشــنی از جاودانگی حق و فنای ابدی ظلم است.

به گزارش خبرگزاری مهر، ســخنگوی وزارت امور خارجه در پیامی که به مناســبت 
اربعین حسینی در شبکه ایکس منتشر کرد نوشت: اجتماع عظیم و بی نظیر راهپیمایی 
اربعین حسینی که هر سال باشکوه تر از سال قبل با حضور میلیونی آزادگان، دلدادگان 
و عاشــقان حضرت اباعبدالله الحسین )ع( از سراسر جهان و با مهمان نوازی کریمانه و 
مخلصانه مردم عراق برگزار می گردد، نماد روشنی از جاودانگی حق و فنای ابدی ظلم 
اســت.درس بزرگ اربعین، حرکت بر صراط حق، حمایت از مظلوم و برائت عملی از 
یزیدیان امروز جهان اســت که با ماشین کشتار خود در  #غزه، طی حدود یازده ماه، 
بیش از چهل هزار شهروند بیگناه فلسطینی را که بیشتر آنان زنان و کودکان هستند، 
به شــهادت رسانده اند.خون مظلومان فلسطینی بر شمشیر ظلم یزیدیان زمان پیروز 

خواهد شد، انشاالله

در گفت وگوی تلفنی مطرح شد؛

تاکید وزرای خارجه ایران و عربستان 
بر توقف جنایات رژیم صهیونیستی

وزرای خارجه ایران و عربســتان ســعودی در گفت وگوی تلفنی، بر ضرورت تلاش برای 
توقف جنایات رژیم صهیونیســتی و ارسال کمک های انسان دوســتانه به نوار غزه تاکید 
کردند.بــه گزارش خبرگزاری مهر، امیــر فیصل بن فرحان وزیر امور خارجه عربســتان 
ســعودی در تماس تلفنی با سید عباس عراقچی، انتخاب وی به عنوان وزیر امور خارجه 
کشــورمان را تبریک گفت و برای او موفقیت آرزو کرد.در این گفت وگو همچنین آخرین 
تحــولات روابط دوجانبه و منطقــه، مورد گفت وگو و تبادل نظر قــرار گرفت. طرفین با 
تاکید بر اینکه روابط دو جانبه در مسیر صحیح خود قرار دارد، خواستار افزایش و توسعه 
همکاری ها در زمینه های مختلف شــدند.همچنین دو طرف با اشــاره به استمرار جنایت 
رژیم صهیونیســتی در غزه و تشــدید تنش در منطقه، بر ضرورت افزایش تلاش ها برای 
متوقف نمودن جنایات صهیونیست ها و ارسال کمک های انسان دوستانه به نوار غزه تاکید 
کردند. طرفین استمرار رایزنی ها بین دوکشور را مورد تاکید قرار داده و آن را در راستای 

منافع دو کشور و منطقه دانستند.

افتتاح بیمارستان ۷۰ تختخوابی 
آیت الله هاشمی رفسنجانی با حضور 

پزشکیان

بیمارستان ۷۰ تختخوابی آیت الله هاشمی رفسنجانی با حضور رئیس جمهوری در جنوب شرق 
تهران افتتاح شــد و به بهره برداری رسید.به گزارش ایسنا، مسعود پزشکیان به صورت رسمی 
بیمارستان ۷۰ تختخوابی آیت الله هاشمی رفسنجانی واقع در جنوب شرق تهران را افتتاح کرد.

رئیس جمهوری همچنین در جریان بازدید از بخش های مختلف بیمارســتان آیت الله هاشمی 
رفســنجانی، با برخی پزشکان و کادر درمانی این بیمارســتان گفت وگو کرد.بیمارستان ۷۰ 
تختخوابی آیت الله هاشــمی که به همت بنیاد امور بیماری های خاص احداث شده است، در 
بخش های مختلف اورژانس، تخصصی زنان و زایمان، اتاق عمل، آی سی یو و بخش های سرپایی 
شــامل دیالیز، تالاسمی، شــیمی درمانی و دیابت به جامعه تحت پوشش خود خدمات ارائه 

می کند.

اربعین در مراسم عزاداری دانشجویان به  مناسبت 

با جبهه یزیدی تمام نشدنی است رهبر انقلاب: کارزار جبهه حسینی 
همزمان با اربعین حســینی امروز )یکشنبه( مراســم عزاداری هیأت های دانشجویی در 
حســینیه امام خمینی)ره( محضر رهبر معظم انقلاب اســلامی برگزار شــد.به گزارش 
ایســنا، در این مراسم ضمن قرائت زیارت اربعین، حجت الاسلام و المسلمین اصلانی به 
ایراد ســخن پرداخت و مداحان اهل بیت)ع( در رثای سالار شهیدان، نوحه سرایی کردند.

در پایان این مراســم نماز ظهر و عصر به امامت حضرت آیت الله  العظمی خامنه ای اقامه 
شــد.رهبر انقلاب اسلامی در بین ۲ نماز در ســخنانی با اشاره به زیارت عاشورا، کارزار 
میان جبهه حســینی و جبهه یزیدی را مســتمَر و تمام نشدنی و در عین حال نحوه این 
کارزار را به تناســب شرایط و اقتضائات متفاوت خواندند و تاکید کردند: انقلاب اسلامی 
ایران، فرصت و میدان وســیعی را در مقابل جوانان گشــوده است و باید از این فرصت، 
با برنامه ریزی و شــناخت صحیح وظیفه، اقــدام لازم و به موقع را در جهت اهداف عالیه 
انقلاب انجام داد تا زمینه پیشــرفت و فلاح و رســتگاری فراهم شــود.حضرت آیت الله 
خامنــه ای هــدف از قیام امام حســین)ع( را مقابله با ظلم و جــور خواندند و افزودند: 
شــیوه های مقابله جبهه حســینی با ظلم و جور به تناسب شــرایط متفاوت است، این 
مقابله در دوران شمشــیر و نیزه به یک گونه اســت و در دوران اتم و هوش مصنوعی به 
گونه ای دیگر، در دوران تبلیغات با شعر و قصیده و حدیث شیوه خاص خود را داشت و 

در دوران اینترنت و کوانتوم نیز شــیوه های دیگری را باید به کار گرفت.
ایشــان با اشاره به اینکه این وظیفه در دوران دانشجویی به یک گونه است و در دوران 
مســئولیت به گونه ی دیگر، خاطرنشــان کردند: مقابله جبهه حسینی با جبهه یزیدیان 
همیشــه به معنای تفنگ به دســت گرفتن نیســت بلکه باید درســت اندیشید، درست 
ســخن گفت، درســت شناســایی کرد و وظیفه را شــناخت و دقیق به هدف زد.رهبر 
انقلاب اســلامی با تاکید بر اینکه اگر در این مســیر حرکت کردیم، زندگی معنا و هدف 
پیــدا می کند، گفتند: جوانان باید دوران کنونی را که به برکت انقلاب اســلامی، میدان 
وســیعی در مقابل آنها گشوده شده اســت، قدر بدانند و با برنامه ریزی و مطالعه و فکر 
صحیح که لازمه آن آشــنایی با قران و تأمل در آن اســت، اقــدام به موقع انجام دهند.

حضرت آیت الله خامنه ای خاطرنشان کردند: این اقدام به موقع، گاهی در محیط دانشگاه 
معنا پیدا می کند، زمانی در فضای اجتماعی و یا سیاســی لازم اســت و گاهی هم این 
اقدام، در راه کربلا و فلسطین و اهداف عالیه ضرورت پیدا می کند.ایشان در پایان تاکید 
کردند: استفاده جوانان از این فرصت تاریخی، به معنای فلاح و رستگاری است و اگر از 

این فرصت اســتفاده و به وظیفه عمل نشود، نتیجه آن خسران خواهد بود.

رئیــس جمهور بــا بیان اینکه شــرط موفقیت در هر اقدام و عمل مــا تامین رضایت 
مردم اســت، گفت: اگر ما امروز در این جایگاه هســتیم نه برای ریاست بر مردم بلکه 
برای خدمتگزاری و جلب رضایت مردم اســت.به گزارش ایســنا، مســعود پزشکیان 
عصر امروز شــنبه در آیین افتتاح بیمارســتان آیت الله هاشمی رفسنجانی، اقدام بنیاد 
امور بیماری های خاص در احداث این بیمارســتان در یکــی از مناطق محروم تهران 
را ارزشــمند و شایسته قدردانی دانســت و گفت: یکی از مســائل مورد تاکید ما در 
ایام انتخابات لزوم توجه به محرومین و شــنیدن صدای بی صدایان بود و احداث این 
بیمارســتان در یکی از محروم ترین نقاط شهر تهران نشــان می دهد که رییس بنیاد 

امور بیماری های خاص مســتقل از دولت ها به این مهم توجه ویژه ای داشته اند.
رییس جمهور در ادامه رفع نیازها و حل مشــکلات اقشــار کم برخوردار جامعه را از 
جمله مهم ترین وظایف حاکمیت برشــمرد و افزود: میزان ارزش عملکرد مسئولان به 
میزان دغدغه مندی و توجه آنها به رفع مشــکلات مردم به ویژه محرومین، بی صدایان 

افتادگان است. و دور 
پزشــکیان با اشــاره به نقش تعیین کننده مردم در برهه های مختلف پس از پیروزی 
انقلاب اســلامی به ویــژه در دوران دفاع مقدس تصریح کرد: نبایــد چنین مردمی به 
بوته فراموشــی ســپرده شــوند بلکه باید با خدمــت بی منت در جهت رفــع نیازها و 

کرد. تلاش  آنها  مشکلات 
رئیس جمهور با بیان اینکه انقلابی بودن در کســب رضایت مندی مردم معنا می شود، 

افزود: امروز هر کســی که ادعای انقلابی بــودن و دغدغه خدمت صادقانه به مردم را 
دارد میدان برای او باز است.

وی همچنین با بیان اینکه شــرط موفقیت در هر اقدام و عمل ما تامین رضایت مردم 
اســت اظهارداشــت: اگر ما امروز در این جایگاه هستیم نه برای ریاست بر مردم بلکه 
برای خدمتگزاری و جلب رضایت مردم اســت و هرکس نیز در این مســیر تلاش کند 

با تمام وجود از او پشــتیبانی و حمایت می کنیم.
رئیس جمهور در ادامه ضمن گرامی داشــت یاد مرحوم آیت الله هاشــمی رفســنجانی 
و خدمات ماندگار ایشــان به کشــور و نظام جمهوری اســلامی ایــران تصریح کرد: 
بی تردیــد خدمات و زحمات ماندگار مرحوم آیت الله هاشــمی رفســنجانی باید مورد 
ارج گذاری و قدردانــی قرار گیرد. وی در ادامه موفقیت در تامین و تثبیت ســلامت 
جامعه را منوط به تامین ســلامت محرومین و فقرا دانســت و گفت: دولت چهاردهم 
خود را در این زمینه مســئول و موظف می داند و از هیچ تلاشــی در خدمت رسانی به 
محرومین جامعه فروگــذار نخواهد کرد.رئیس جمهور با بیــان اینکه اگر می خواهیم 
ایران در میان دیگر کشــورها ســرآمد و بهترین باشــد، نه به حــرف و ادعا بلکه به 
اقدام و تلاش ما بســتگی دارد تصریح کرد: برای ســربلندی ایران و عزتمندی مردم 
عزیزمان باید همه با هم و مســتقل از نگرش های سیاسی و گرایشات قومی و مذهبی 

کنیم. تلاش 

شاهوارپور: هرسال اقبال مردم 
خوزستان به حرکت اربعین بیشتر 

می شود
شاهوارپور: هرسال اقبال مردم خوزســتان به حرکت اربعین بیشتر می شود

ایسنا/خوزستان فرمانده ســپاه حضرت ولی عصر )عج( خوزستان گفت: حرکت اربعین 
نمــاد این اســت که به دور از کشــتارها و ظلم هایی که بر مردم دنیــا پیش می آید، 
یــک حرکت معنوی در حــال پایه ریزی بوده و ملت ها را به هــم نزدیک می کند که 
باید در کنار حرکت حج به آن ارزش دهیم. ســردار حسن شــاهوارپور امروز چهارم 
شــهریورماه در گفت وگویی رســانه ای، اظهارکرد: هــر ملتی که در مســیر اربعین 
قرار بگیرد، احســاس می کنــد یکی از نیازهای آخرالزمانی یعنی بسترســاز ظهور آقا 
امام زمان اســت. اربعین مورد اقبال همه جوامع اســت و خــودم دیده ام که جوامع 
مختلــف از زیبایی هــای این پیــاده روی و موهبت هایی که بین مــردم رد و بدل می 
شــود، صحبت می کنند. به گزارش ایسنا، او با اشاره به مهمان نوازی عراقی ها، ادامه 

به  را  داد: مردم عراق حداکثــر محبت 
زوار امام حسین دارند و این ها مسائلی 
اســت که جامعه امروز تشنه آن است. 
فرمانده ســپاه حضــرت ولی عصر )عج( 
خوزســتان گفــت: پیــاده روی اربعین 
است که  تمدن ســازی  از حرکات  یکی 
نظام جمهوری اســلامی ایــران و البته 
امام راحــل و مقام معظم رهبری آن را 

علــم داری و پرچم داری می کنند. او بیان کرد: همیشــه آمریکایی هــا در دنیا درگیر 
هســتند و مردم در اســترس زندگی می کنند و حرکت اربعین نماد این اســت که به 
دور از کشــتارها و ظلم هایــی که بر مردم دنیا پیش می آیــد، یک حرکت معنوی در 
حــال پایه ریزی بوده و ملت ها را به هم نزدیک می کنــد که باید در کنار حرکت حج 
به آن ارزش دهیم. ســردار شاهوارپور عنوان کرد: خدا را شــاکریم بخشی از حرکت 
پیاده روی اربعین در خوزســتان و مرزهای اســتان رقم می خورد و مــردم ما افتخار 
میزبانی از زوار امام حســین را دارند و خادم امام حســین هستند که باید این مهم را 
قدر بدانیم و از دســت ندهیم. باید این شــان و امتیاز را همیشه برای خودمان بزرگ 
بدانیم و حفظ کنیم و خوشــبختانه هرساله نیز اقبال به سمت اربعین بیشتر می شود.

رئیس بنیاد ملی گندم کاران گفت: با توجه به خرید تضمینی گندم تا امروز، مطالبات معوق ۱۲۰ هزار میلیارد تومان است که دولت 
باید بپردازد.به گزارش خبرنگار مهر، امروز دوشنبه پنجم شهریور ۱۴۰۳ مراسم آغاز فصل زراعی سال ۱۴۰۳-۱۴۰۴ با محوریت 
کشت پاییزه با حضور غلامرضا نوری قزلچه، وزیر جهاد کشاورزی در محل وزارت جهاد کشاورزی در حال برگزاری است.عطاالله 
هاشمی، رئیس بنیاد گندم کاران در این مراسم گفت: ضعف حوزه کشاورزی بیشتر به ضعف در هیأت دولت بر می گردد.وی افزود: 
نادیده گرفتن الزامات در حوزه تولیدات کشاورزی و ارائه حق و حقوق این حوزه با توجه بر سهم ۱۴ درصدی محصولات کشاورزی 
در درآمد ناخالص ملی باعث شده تا تولید پایدار. نباشد.رئیس بنیاد ملی گندم کاران با تأکید بر دستور العمل کشت قراردادی ادامه 
داد: دستورالعمل کشت قراردادی دارای اشکالاتی است که محقق نشده و به شکل صوری انجام شده است.هاشمی در پایان با اشاره 
به خرید تضمینی گندم گفت: در حال حاضر دولت ۱۲۰ هزار میلیارد تومان به گندم کاران بدهکار است و پول کشاورزان را پس 

از تحول محصول پرداخت نکرده که نیاز به رسیدگی دارد.

رئیس سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای گفت: طبق آمار ستاد اربعین کشور نزدیک به ۸۰۰ هزار نفر از زائران هنوز در کشور عراق 
حضور دارند.به گزارش خبرگزاری مهر، داریوش امانی رئیس سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای در بازدید از پایانه های مرزی چذابه 
و شلمچه با اشاره به دپوی اتوبوس ها و بسیج تمامی امکانات در پایانه های مرزی مهران، شلمچه، چذابه و خسروی، گفت: تمام تلاش ما 
این است که با تمهیدات پیش بینی شده و بسیج حداکثری امکانات، برگشت زائران عزیزمان توسط ناوگان حمل ونقل عمومی بین شهری 
به نحو مطلوبی انجام شود.وی مدیریت زمان بازگشت زائران را در ایجاد تعادل عرضه و تقاضا و پاسخگویی تأمین ناوگان مؤثر برشمرد و 
افزود: از ۱۶ مرداد تا ۳ شهریور بیش از ۷۰۴ هزار و ۸۰۰ زائر از کشور خارج و ۴۱۲ هزار و ۹۸۰ زائر به کشور وارد شده اند و طبق آمار 

ستاد اربعین کشور نزدیک به ۸۰۰ هزار نفر از زائران هنوز در کشور عراق حضور دارند.
امانی به زائرانی که با خودروی شخصی به زیارت اربعین رفته اند، توصیه کرد بعد از ورود به کشور در محوطه یا بیرون از پایانه مرزی در 

موکب ها استراحت کافی داشته باشند و در شرایط ایمن رانندگی کنند.

رئیس بنیاد ملی گندم کاران:

دولت ۱۲۰ هزار میلیارد تومان به گندم کاران بدهکار است
رئیس سازمان راهداری:

هنوز ۸۰۰ هزار زائر ایرانی به ایران بازنگشته اند

پزشــکیان: موفقیت در تثبیت سلامت جامعه منوط به تامین 
سلامت محرومین و فقرا است
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گزیده خبر دبیر انجمن صنفی تولیدکنندگان جوجه یکروزه عنوان کرد

 تشکل ها از وزیر جهاد کشاورزی چه توقعاتی دارند؟
دبیر انجمن صنفی تولیدکنندگان جوجه یکروزه ضمن تاکید بر اینکه 
وزیر جدید جهاد کشاورزی باید به تشکل ها و بخش خصوصی توجه 
داشته باشــد تا بخش تولید دچار مشکل نشود، اظهار کرد: : زمانی 
که می خواهیم صادرات زیربنایی داشته باشیم باید از هشت ماه قبل 
جوجه ریزی مادر را تقویت کنیم و ســپس نسبت به صادرات مازاد 
تولید گوشــت مرغ برنامه ریزی کنیم.به گزارش ایسنا، محصولاتی 
همچون مرغ و تخم مرغ جزو کالاهای اساسی هستند که در معیشت 
و سفره مردم نقش بســیار مهمی دارند. طی سال های گذشته این 
محصــولات با چالش هایی مواجه بودند که مردم مجبور بودند برای 
تهیه آنها در صف های طولانی باشــند، اما در دولت ســیزدهم و از 
سال گذشته ورق برگشت و با همکاری تشکل ها و بخش خصوصی 
بازار به ثبات رســید و دیگر خبری از آن  وضعیت نابسامان نبود. ما 
سال های گذشته واردکنندگان تخم مرغ های نطفه دار و جوجه های 
یکروزه بودیم و امروزه با برنامه ریزی های وزارت جهاد کشاورزی، برای 
تامین جوجه، باید اجداد آن ها را برای ۸ ماه فراهم کنیم که پس از 
۸ ماه این اجداد به جوجه مادر تبدیل شوند و پس از گذشت ۸ ماه 
نیز جوجه های یک روزه تامین می شوند.  حال با آغاز به فعالیت وزیر 
جدید کشــاورزی به گفت وگو با دبیر انجمن صنفی تولیدکنندگان 
جوجه یکــروزه پرداختیم و در این گفت وگو به مســئله چگونگی 
برنامه ریزی و اقدامات مناسب در جهت تولیدات کافی، صادرات مازاد 
تولید و امنیت غذایی کشور مطرح شده است.محمدرضا صدیق پور- 
دبیر انجمن صنفــی تولیدکنندگان جوجه یکروزه - در گفت وگو با 
ایسنا، اظهار کرد: با توجه به تغییر رویکرد دولت در سال گذشته در 
خصوص همکاری با تشکل های تخصصی بخش تولید، ما شاهد رشد 
تولید و تثبیت بازار مرغ در کشور بودیم و این به دلیل لحاظ کردن 
نظر تشکل ها و کمک گرفتن از تیم کارشناسی و بها دادن به بخش 
خصوصی بود. بخش خصوصی نیز با توجه به تجاربی که داشت پای 
کار آمد و ســال گذشته مردم در این بازه زمانی در صف خرید مرغ 
بودند، ولی امســال که بازار ثبات داشت دیگر شاهد چنین شرایطی 
نبودیم و این نتیجه تدبیری است که با همراهی و همکاری معاونت 
دام و تشــکل  صورت گرفت.وی افزود: در جلسه ای که اخیرا با وزیر 
جدید داشیتم  وی اذعان داشت که به تشکل بخش خصوصی تکیه 

خواهند داشت؛ ما امیدواریم این ریل گذاری ادامه یابد و فرایند تولید 
شرایط مناسبی داشته باشد و به تثبیت تولید و امنیت غذایی کشور 

ختم شود.
لزوم استفاده از نظرات کارشناسی برای جلوگیری از آسیب به تولید

صدیق پــور درباره انتظارات از وزیر جدید جهاد کشــاورزی تصریح 
کرد: انتظارات ما از وزیر جهادکشــاورزی جدید اســتفاده از نظرات 
کارشناسی تشکل های ملی است و قطعا این اتفاق مانع از شرایطی 
است که تجربه کرده ایم. گواه این امر در سال ۱۴۰۱ با توجه به عدم 
هماهنگی بین بخش دولتی و تشــکل ها و تصمیمات خلق الساعه 
منجــر به ضرر و زیــان تولیدکنندگان  و با حــذف تولیدکنندگان 
واردات بدون برنامه و در نتیجه نوسانات تولید و نوَسان قیمت مرغ و 

همچنین در برخی مواقع منجربه کمبود در جامعه شد.
وی ادامه داد: از زمانی که همکاری با بخش خصوصی و تشــکل ها 
تقویت شــد و همراهی با بخش دولتی و معاونت دام صورت گرفت، 
ما امروز به ثباتی در تولید رسیدیم که امیدواریم وزیر جدید نیز در 

این راستا گام بردارند.
آخرین قیمت جوجه یکروزه

دبیر انجمن صنفــی تولیدکنندگان جوجه یکــروزه درباره میزان 

جوجه ریزی در ســال جاری مطرح کــرد: جوجه ریزی در مرداد ماه 
حــدود ۱۴۵ میلیون و قیمت جوجه یکروزه با توجه به ســن و نژاد 
از ۱۲ تا ۲۴ هــزار تومان بوده که میانگین قیمت کمتر از ۲۰ هزار 
تومان )قیمت پیشنهادی و مورد توافق در قرارگاه امنیت غذایی سال 
گذشته( بوده است. از آنجایی که میزان مصرف مرغ کشور در ماه های 
مختلف  با توجه به ایام و مناسبت ها متفاوت است، نیاز ماهیانه جوجه 
یکروزه نیز در ماه های مختلف از ۱۳۵ تا ۱۵۰ میلیون متفاوت خواهد 

بود.یک میلیون جوجه ریزی مادر از ابتدای سال ۱۴۰۳
وی در ادامه  توجه و اهمیت  به جوجه ریزی مادر را مورد تاکید قرار 
داد و گفت: در مرداد و شــهریور سال گذشته جوجه ریزی کاهش 
چشمگیری داشت و با برنامه ریزی هایی که برای تولید انجام شد، از 
ابتدای سال ۱۴۰۳ بالغ بر یک میلیون جوجه ریزی مادر اتفاق افتاد 
به گونه ای که در خرداد ماه، بیش از یک میلیون و ۲۰۰ جوجه ریزی 
مادر داشتیم و این امر به افزایش تولید جوجه برای تامین مرغ پایان 
ســال منجر خواهد شــد و در آن بازه زمانی نه تنها هیچ نیازی به 
واردات نخواهیم داشت، بلکه یک کشور صادرکننده نیز خواهیم بود.

مبدا و مقصد صادرات و واردات کدام کشورها هستند؟
صدیق پور دربــاره مقصد صادرات و مبــدا واردات گفت: باتوجه به 

شــرایط، در صورت مازاد عمده مقصد صادرات، کشورهای عراق و 
افغانستان هســتند ولی باید زمینه و زیرساخت ها را فراهم کنیم تا 
صادرات مازاد تولید را در برنامه داشــته باشیم که با پیش بینی های 
انجام شــده در آینده نزدیک این اقدامات انجام خواهد شــد. مبدا 

واردات نیز عمدتا کشور ترکیه و گاها کشورهای اروپایی هستند.
وی ادامه داد: یکی از نکات بســیار مهم در به ثمر رســیدن تولید، 
برنامه ریزی برای مازاد تولید است. مهم ترین نکته لحاظ کردن اقتصاد 
تولید اســت که اگر تولیدکنندگان با ضرر و زیان مواجه نشوند، این 
تولید پویا خواهد بود. آنچه در ســال های گذشته با آن مواجه بودیم 
عدم توجه به برنامه ریزی بود که مازاد تولید به تولیدکنندگان تحمیل 
می شــد. به طور مثال در سال ۱۴۰۱ در زمینه تولید جوجه یکروزه 
هفت ماه جوجه را به ۳۰ درصد قیمت تمام شده به فروش رساندیم 
و این مسئله منجر به حذف گله های مولد شد و  تولید را با مشکلاتی 
مواجه کرد که نتیجه آن صف هایی بود که در ابتدای ســال گذشته 

برای خرید مرغ شاهد آن بودیم.
برنامه ریزی برای صادرات مازاد تولید

دبیر انجمن صنفی تولیدکنندگان جوجه یکروزه درباره برنامه ریزی 
برای صــادرات نیز افزود: زمانی که می خواهیــم صادرات زیربنایی 
داشته باشیم باید با برنامه ریزی  از هشت ماه قبل جوجه ریزی مادر 
را تقویت کنیم و ســپس نســبت به مازاد تولید گوشت مرغ برای 
صادرات برنامه ریزی کنیم، در غیر این صورت مجبور می شویم یک 
روز صادرات داشته باشیم و یک روز دیگر قطع صادرات، بنابراین در 

خصوص صادرات برنامه ریزی اهمیت زیادی دارد.

وی در پایان تاکید کرد: طی یکسال گذشته، تامین نهاده از سویوزارت 
جهاد کشاورزی بسیار مناسب بوده و امیدواریم که این شرایط تداوم 
داشته باشد. در ابتدای سال  گذشته ما شرایط بسیار سختی در زمینه 
تامین کنجاله سویا داشتیم اما در یک سال اخیر شرایط مطلوبی در 
زمینه تامین نهاده ها داریم. با توجه به سوابق وزیر جهاد کشاورزی در 
کمیسیون کشاورزی، او با مسائل و موانع تولید آشنایی کامل دارد و 
امیدواریم با همان رویکرد، با تسهیل تولید، شرایط مطلوبی را برای 

تولیدکنندگان و به تبع آن امنیت غذایی جامعه فراهم کند.

مجری طرح توســعه میدان گازی کیش از اجرای موفقیت آمیز 
عملیــات تکمیل و جریان دهی هفتمین حلقه چاه میدان گازی 
کیــش خبــر داد و گفت: بــا تحقق ظرفیت ســازی تولید ۱۴ 
میلیــون مترمکعــب گاز در بزرگ ترین میدان گازی مســتقل 
کشــور، گام بزرگــی برای جبران بخشــی از ناتــرازی انرژی 
در کشــور برداشته شــد.به گزارش ایســنا، عبدالله مهرابی در 
حاشــیه بازدیــد مدیرعامل و معاون طرح های توســعه ای این 
شرکت از آخرین اقدام های انجام شده در توسعه میدان گازی 
کیش، بیان کرد: طرح توســعه فــاز یک میدان گازی کیش به 
کارفرمایی شــرکت نفت و گاز پارس و با همکاری شرکت ملی 
حفاری ایران به عنوان پیمانکار در حال اجراست که در آخرین 
اقدام، مشــعل هفتمیــن حلقه چاه آن با وجــود پیچیدگی و 
چالش هــای فناورانه موجود و با تکیه بر دانش فنی متخصصان 
داخلی و بکارگیری توانمندی حداکثری از شرکت های داخلی 
صاحب صلاحیت محقق شــد.وی افزود: بدین ترتیب، ظرفیت 
تولید ایجاد شــده در بخــش حفاری میــدان گازی کیش به 
میــزان روزانه ۵۰۰ میلیــون فوت مکعــب گاز )معادل ۱۴.۱ 
میلیــون مترمکعب گاز در روز( رســید که نیمــی از ظرفیت 

تولید برنامه ریزی شــده طرح توســعه فاز یک میدان کیش به 
شــمار می رود.مجری طرح توســعه میدان گازی کیش تصریح 
کرد: اهمیت این موضوع، به واســطه شــرایط منحصر به فرد 
جغرافیایــی این میدان در لایه هــای تحت الارضی جزیره زیبا 
و توریستی کیش و آب های ســرزمینی اطراف آن، مشخصات 
مخــازن گازی پرفشــار این میدان و طراحــی خاص چاه ها و 
رشته تکمیل یکپارچه آن ها با استفاده از کالاها و مواد کمیاب 
و ویــژه در آن، دو چندان بوده که خودکفایــی کامل صنعت 
نفت و گاز کشــور و حرکت در مســیر توســعه با وجود اعمال 
تحریم های ظالمانه بین المللی را در پی داشــته اســت.مهرابی 
پیش بینی کرد بــا تکمیل ۷ حلقه چــاه باقیمانده و به صورت 
هم زمان با شــروع احداث تأسیســات فرآیندی و خطوط لوله 
انتقال خشــکی و دریایی تا تأسیســات پالایشگاهی موجود در 
سایت یک عسلویه، در آینده نزدیک گاز تولیدی از این میدان 
به میزان ۲۸.۳ میلیون مترمکعب در روز به ســبد انرژی کشور 
افزوده شــود و پس از وقفه طولانی مدت در اســتحصال از این 
منبــع عظیم انرژی، به کمک جبران بخشــی از ناترازی گازی 

آید. کشور 

رئیس اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای اســتان تهران گفت: براســاس پیش بینی ها، 
مجموعاً ۱۵۰ دســتگاه اتوبوس از محل واردات اخیری که هیئت دولت مجوز صادر کرده، 
انجام خواهد شد.مهدی قلی زاده رئیس اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان تهران 
در گفت وگــو با خبرنگار مهر، با بیان اینکه ســوخت اتوبوس ها در ایام اربعین شــد، گفت: 
موضوع تأمین ســوخت، یک موضوع کلی اســت و با توجه به اینکه نرخ ســوخت در ایران 
بســیار ناچیز است، موجب قاچاق می شود اما امسال هم علی رغم تمام محدودیت هایی که 
در این زمینه بود، براساس مصوبه ستاد مرکزی اربعین دو هزار لیتر گازوئیل از ابتدای طرح 
ســفرهای جاده ای اربعین به تمام ناوگان به صورت علی الحساب واریز شد تا بتوانند از این 
منبع برای ســوخت مورد نیاز پیمایش استفاده کنند.وی با اشاره به فرآیند واردات اتوبوس 
ادامه داد: هیئت دولت سال گذشته پیش از اربعین در اردیبهشت ماه ۱۴۰۱ مصوبه ای مبنی 
بر آزادسازی واردات ۲۰۰۰ دستگاه اتوبوس با لحاظ برخی از تخفیف ها در عوارض گمرکی 
و ورود به کشور ابلاغ کرد.قلی زاده افزود: مسئولین پیگیری واردات ناوگان اتوبوسی بر عهده 
راهداری اســت اما دستگاه های متعددی که در این زمینه متولی هستند، از جمله گمرک، 
وزارت صنعت، معدن و تجارت در ثبت ســفارش این ابلاغیه مســئول اند و بحث تأمین ارز 

واردات اتوبوس، سال گذشته بر عهده بانک مرکزی بود که امسال این تأمین ارز از بانک 
مرکزی حذف شد.این مقام مسئول تصریح کرد: با وجود تمام پیگیری هایی که انجام شد 
از مصوبه سال گذشته هیئت دولت تنها ۳۰ دستگاه اتوبوس در سال جاری ترخیص شد.

رئیــس اداره کل راهداری افزود: البته این ۳۰ دســتگاه اتوبوس نیز در آســتانه اربعین 
ترخیص و به مجموعه اضافه شــد اما این مصوبه مجدد در اردیبهشــت ماه امسال ابلاغ 
شــد؛ براساس تجربه ای که در سال گذشته بود، امسال فرآیند واردات اتوبوس مطلوب تر 

پیش می رود.
وی ادامه داد: براســاس هماهنگی های که در حال انجام اســت، از محل ابلاغیه دو هزار 
جدید، هم اکنون ۲۵ دســتگاه وارد کشــور شــده که عملیات ترخیصش از گمرک بندر 
شــهید رجایی انجام نشد و به اربعین امسال نرسید. براساس پیش بینی ها، مجموعاً ۱۵۰ 
دســتگاه اتوبوس از محل واردات اخیری که هیئت دولت مجوز صادر کرده، انجام خواهد 
شــد. قلی زاده در پایان گفت: حمل و نقل عمومی جاده ای در کل کشور و استان تهران 
فرســوده است یا در مرز رسیدن به سن فرســودگی است و در تلاش هستیم با نوسازی 

ناوگان اتوبوسی بتوانیم خدمات شایسته تری رو به مردم ارائه دهیم.

کشت بیش از ۶ هزار 
هکتار شلتوک در اراضی 

کشاورزی خرمشهر

ایسنا/خوزســتان مدیر جهاد کشاورزی خرمشهر با اشاره به وضعیت کشت 
تابستانه در این شهرستان از کشت بیش از ۶ هزار هکتار شلتوک طبق الگوی 
کشــت در این شهرستان خبرداد.یاسر شریفی در گفت و گو با ایسنا اظهار 
کرد: علاوه بر کشت محصول شلتوک کشت های دیگری مانند کنجد، سبزی، 
صیفی جات، لوبیا و ســورگوم نیز در شهرستان داریم که در تابستان کشت 
می شوند.وی در خصوص میزان کشت تابستانه در خرمشهر افزود: محصولات 
ما هنوز در مراحل اولیه کشــت هســتند اینکه بگوییم افزایش داشتیم زود 
اســت اما با توجه به وضعیت مطلوب آب، انتظار ما این اســت که نسبت به 
سال های گذشــته افزایش عملکرد داشته باشیم.شریفی ادامه داد: علاوه بر 
کشــت های تابستانه، نخیلات نیز داریم. حدود ۳ هزار هکتار نخل داریم که 
اکنون در حال برداشــت رطب از آن ها هستیم و تقریبا ۱۲ درصد نسبت به 
سال گذشته با توجه به وضعیت جوی شهرستان، افزایش عملکرد و کیفیت را 
در محصولات خرما داریم.وی در خصوص بازار مصرفی محصولات کشاورزی 
تابستانه شهرستان ادامه داد: بیشتر محصول خرما، صادراتی است اما رطب 
در بازار داخلی مصرف می شــود. باقی محصولات ما شامل شلتوک و کنجد 
معمولا برای بازار داخل اســت و برای صادرات شــلتوک و برنج ممنوعیت 

وجود دارد.

ضرورت کاهش ۱۰ 
درصدی مصرف برق کلیه 

مشترکان

مدیرعامل شــرکت توانیر اعلام کرده است میزان تقاضای مصرف برق 
کشــور ۴۲ روز اســت که از اوج مصرف سال گذشــته بالاتر است.به 
گزارش ایســنا، مصطفی رجبی مشــهدی با بیان اینکه روز گذشته در 
ســاعات اوج مصرف، تقاضای مصرف برق به ۷۷۰۰۰ مگاوات رســید 
اظهار کرد: این در حالی اســت که در ســوم شهریورماه، ۴۲ روز و ۴۲ 
نوبت از میزان تقاضای مصرف برق در ســال گذشته با اعداد غیر قابل 
باور عبور کردیم.مدیرعامل شــرکت توانیر افزود: بنا بر اعلام ســازمان 
هواشناسی مردادماه گرم و بی سابقه ای را طی پنجاه سال اخیر پشت 
ســر گذاشتیم  و بر اساس پیش بینی ســازمان هواشناسی قرار بود از 
روز گذشــته با اندکی کاهش دما در کشــور مواجه باشــیم که نه تنها 
دمای هوا کاهش نیافت بلکه گزارشــها حاکی از آن است که با پایداری 

و تداوم گرمای نامتعارف تا پایان هفته جاری نیز مواجه هســتیم.
ســخنگوی صنعت برق ضمن تشــکر از همکاری کلیــه هموطنان که 
تــا این لحظه با مدیریت مصرف برق به تلاشــگران خدوم صنعت برق 
کمک کرده اند، گفــت که با توجه به اینکه چســبندگی گرما و دمای 
بالا تا اواخر هفته جــاری نیز ادامه دارد و افزایش مصرف زیاد موجب 
بروز برخی مشــکلات در تامین برق پایدار شــده است، ضرورت دارد 
مشــترکان با صرفه جویــی حداقل ۱۰ درصدی به کاهش مشــکلات 

تامین برق پایدار و مســتمر در کشور کمک کنند.

۱۲ محصول جدید پارک فناوری 
پردیس رونمایی می شود

مدیرکل سرمایه گذاری و بومی ســازی فناوری پارک فناوری پردیس از رونمایی ۱۲ 
محصول تولیدشده توسط شرکت های عضو این مجموعه در بیست و دومین اجلاس 

سالیانه پارک فناوری پردیس خبر داد.
به گزارش ایســنا، احمد عسگری با اشــاره به اعلام فراخوان رونمایی از محصولات 
جدید شرکت های عضو پارک فناوری پردیس، گفت: در مهلت مقرر، ۱۱۹ محصول 
از ۸۰ شــرکت عضو پارک، شــرکت های مرکز رشد و شرکت های شعب در فراخوان 
شــرکت کردند که رشد ۱۰ درصدی نسبت به ســال گذشته داشته است.مدیر کل 
سرمایه گذاری و بومی سازی فناوری پارک فناوری پردیس درباره شاخص های ارزیابی 
محصولات شرکت ها برای رونمایی در اجلاس سالانه پارک گفت: کامل بودن فرایند 
تجاری سازی محصول، عدم رونمایی قبلی محصول و دارا بودن ظرفیت بالفعل تولید، 
نبود نمونه مشابه داخلی، دارا بودن مجوز و تأییدیه های فنی لازم از مراجع ذی صلاح 
و انجــام فرایندهــای لازم به منظور اخذ مالکیت های معنــوی مرتبط با محصول از 
شاخص های اصلی برای رونمایی از محصولات جدید شرکت های عضو پارک فناوری 

پردیس است.
وی افزود: با در نظر گرفتن این شــاخص ها، ۱۲ محصول از ۷ شــرکت واجد شرایط 

لازم برای رونمایی در بیست و دومین اجلاس سالانه پارک فناوری پردیس شدند.
عسگری گفت: در مراسم رونمایی از محصولات جدید پارک فناوری پردیس، شرکت ها 
می توانند از مخاطبان خاص خود نیز با همکاری پارک دعوت داشته باشند تا علاوه 

بر مهمانان حاضر، مخاطبان ویژه شرکت ها نیز در این مراسم حضور داشته باشند.
به نقل از روابط عمومی پارک فناوری پردیس، فراخوان رونمایی از محصولات جدید 
پارک فناوری پردیس ابتدای تیرماه در ســایت پارک و ســایر ابزارهای اطلاع رسانی 
منتشر شد و شرکت های عضو تا تاریخ ۱۵ مردادماه برای ارسال اطلاعات محصولات 
خود فرصت داشتند. بیست و دومین اجلاس سالیانه پارک فناوری پردیس شهریورماه 

۱۴۰۳ در پارک فناوری پردیس برگزار می شود.

مدیرعامل شرکت پخش فرآورده های نفتی گفت: مصرف بنزین در روز شنبه به ۱۴۰ میلیون لیتر رسیده است.جعفر سالاری نسب مدیرعامل 
شرکت پخش فرآورده های نفتی در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره با افزایش مصرف بنزین در روز شنبه، گفت: مصرف بنزین در روز شنبه به 
۱۴۰ میلیون لیتر رسید.وی در ادامه با اشاره به اینکه میزان فرآورده نفتی مورد نیاز در مرزها برای بازگشت زائران تأمین شده است، اظهار کرد: 
فرآورده مورد نیاز در مرزها در حال تأمین است و مشکلی در سوخت رسانی به این مناطق وجود ندارد کارت های آزاد برای اتوبوس های عبوری 
برای مرزهای باشــماق و ریمدان در نظر گرفته شده اســت. به گفته سالاری نسب، برای رفاه حال زائران کارت های اضطراری در جایگاه های 
سوخت افزایش پیدا کرده است. وی با اشاره به اینکه برای تأمین سوخت مورد نیاز موکب های اربعین حسینی هماهنگی های لازم انجام شده 
است، تصریح کرد: علاوه بر آن ۲۰ جایگاه سیار عرضه سوخت در پایانه های مرزی مهران، چذابه و شلمچه و ۱۷ دستگاه سوخت رسان سیار 
عرضه بنزین در مرزهای استان های کرمانشاه، ایلام، خوزستان و کردستان مستقر شده است. سالاری نسب با اشاره به اینکه سوخت بنزین و گازوئیل برای ایام اربعین تأمین شده است، 
خاطرنشان کرد: تأمین بنزین و گازوئیل مورد نیاز مناطق مرزی ۱۰ درصد افزایش داشته استوی در پاسخ به این سوال که با توجه به تعطیلات هفته آینده پیش بینی می کنید مصرف 

بنزین روند صعودی داشته باشد، گفت: اکنون در زمان پیک مصرف قرار داریم و به نظر نمی رسد مصرف بنزین از ۱۴۰ میلیون لیتر در روز فراتر رود.

ایسنا/خوزســتان مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق اهواز گفت: همزمان با هفته دولت، ۲۰۵ پروژه برق رسانی در اهواز افتتاح و کلنگ زنی 
می شود.محمد فراتی در گفت و گو با ایسنا اظهار کرد: همزمان با هفته دولت ۲۰۵ پروژه توسعه و احداث شهری، اصلاح و بهینه سازی شهری، 
روشنایی معابر شهری و توسعه و احداث روستایی، در کلانشهر اهواز، حمیدیه، باوی، کاون، الهایی و ۴۸۸ روستا افتتاح و کلنگ زنی می شود.

وی افزود: پروژه  توســعه و احداث شهری شامل احداث خطوط به منظور تامین برق مشترکین جدید، تعدیل بار ترانس ها و فیدرها با اعتبار 
بیش از یک هزار و ۸۶ میلیارد ریال، پروژه اصلاح و بهینه سازی معابر شهری شامل اصلاح و بهینه سازی و مقاوم سازی شبکه، تعویض تجهیزات 
معیوب و فرسوده شبکه با اعتبار بیش از ۱۸۸ میلیون ریال و پروژه روشنایی معابر شهری شامل توسعه و احداث شبکه روشنایی جهت بلوارها 
و خیابان های جدید، تعویض تجهیزات معیوب روشــنایی و روشن کردن خیابان های خاموش با اعتبار بیش از ۸۴ میلیون ریال از پروژه های 
آماده شده برای هفته دولت است. فراتی ادامه داد: پروژه توسعه و احداث روستایی شامل احداث خطوط به منظور تامین برق مشترکین جدید 

روستایی و تعدیل ترانس های روستایی با هدف بهبود کیفیت برق دریافتی مشترکین و اصلاح و بهینه سازی و مقاوم سازی شبکه، تعویض تجهیزات معیوب جهت کاهش خاموشی و کاهش 
انرژی توزیع نشده و احداث شبکه روشنایی جدید با اعتبار بیش از ۳۰۱ میلیون ریال افتتاح می شوند. وی یادآور شد: در مجموع بیش از یک هزار و ۶۰۶ میلیارد ریال پروژه برق رسانی 

اهواز در هفته دولت امسال کلنگ زنی و افتتاح می شود.

در گفت وگو با مهر اعلام شد؛

مصرف بنزین به ۱۴۰ میلیون لیتر در روز رسید
همزمان با هفته دولت؛

۲۰۵ پروژه برق رسانی در اهواز افتتاح و کلنگ زنی می شود

رئیس راهداری استان تهران:

۱۵۰ ناوگان اتوبوسی تا پایان امسال وارد کشور می شود

مشعل هفتمین چاه میدان گازی کیش روشن شد
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تهران - ایرنا - فناوران یک شرکت دانش بنیان با تولید کنتور گاز هوشمند با 
دقت بالا در کشور، امکان مدیریت صحیح مصرف انرژی را فراهم کردند.
بــه گزارش گروه علم و آموزش ایرنا ، محمدرضا جعفری مدیرعامل شرکت 
کنترل گاز اکباتان درمورد تولید کنتورهای گاز با دقت بالا توسط متخصصان 
این شرکت دانش بنیان اظهار داشت: این محصول دانش بنیان در راستای 
نیاز کشــور به کنتورهای با دقت بالا و اراده شرکت ملی گاز ایران برای 
هوشمند سازی کنتورهای مشترکان برای مدیریت مصرف تولید و تجاری 
سازی شده است.وی به هوشمندی و امکان دریافت تحلیل های دقیق 
جهت مدیریت مصرف گاز توسط این محصول اشاره کرد و افزود: کنتور 
هوشمند ساخت داخل، امکان قرائت از راه دور همه لوازم اندازه گیری 
گاز، آب و برق و پائین آوردن هزینه قرائت را به همراه دارد.این فناور 
قابلیت تشــخیص چرخش کنتور )تشخیص دستکاری(، سنسور دما با دقت 
۰.۱ درجه سانتی گراد، دیجیتال، رنج وسیع دمایی ۴۰- تا ۱۲۵+، زمان پاسخ 
 LED دهی کوتاه، مصرف بسیار پایین، برخورداری از صفحه نمایش گرافیکی
قابلیت نمایش دو زبان فارسی و انگلیسی، قابلیت دریافت رمز عبور به 
منظور ورود به منوی تنظیمات، قابلیت باز و بســت شیربرقی در محل و 
یــا از راه دور، قابلیت نمایش ۷۰ روز گاز را از ویژگی های منحصر به فرد 
و رقابتی کنتور هوشــمند ساخت ایران بیان کرد.جعفری ادامه داد: قابلیت 
نمایش میزان مصرف تصحیح شده، میزان مصرف تحت هشدار، رویدادها، 
حالت کنتور، وضعیت باتری، ساعت و تاریخ، قابلیت تشخیص باز شدن در، 
حافظه پایدار و حفظ داده ها با قطع برق به مدت ۲۰ سال برخورداری از 
ماژول هوشمند با عمر باتری بسیار بالا و ماژول مخابراتی مبتنی بر فناوری 
LoRa، قابلیت همخوانی با سایر بسترهای مخابراتی استاندارد IoT و سامانه 
یکپارچه نرم افزاری با قابلیت مدیریت از راه دور از دیگر ویژگی های کنتور 
هوشمند تولیدی است.وی درباره نحوه ارتباط با این کنتور نیز اظهار داشت: 
از آنجایی که نوع و ویژگی های شبکه مخابراتی، وابسته به شرایط فیزیکی، 
جغرافیایی و نیازهای بهره بردار سیستم است، کنسرسیوم شرکت های کنترل 
گاز اکباتان و آریا همراه ســامانه، قادر است با مهندسی شرایط و نیازهای 
 NB-IoT،هر پروژه، بسترهای مخابرتی متفاوتی را با استفاده از بسترهای
۳G/GPRS، ZigBee، WiFi، M-BUS، RS۴۸۵ ،LoRa و … جهــت تبادل 
اطلاعات با سیستم مرکزی، طراحی و پیاده سازی کند.مدیرعامل این شرکت 
دانش بنیان ادامه داد: شبکه مخابراتی NB-IoT یکی از جدیدترین فناوری 
های مخابراتی برای کاربردهای اینترنت اشیاء است که دارای هزینه کم، برد 
بسیار زیاد و توان مصرفی بسیار کم است که وجود این مزیت ها باعث 
می شود برای بسیاری از کاربردهای IoT بر سایر تکنولوژی های مخابراتی 
ترجیح داده شود.جعفری همچنین گفت: در شهرک های بزرگ که موضوع 
مهم، مقرون به صرفه بودن طرح است، طراحی سیستم مخابراتی به نحوی 
که کمترین هزینه را به دنبال داشــته باشد بسیار حائز اهمیت است. از 
طرف دیگر، یک سیستم مخابراتی نیاز به قابلیت اطمینان بالا در تبادل 
اطلاعات دارد. این کنسرســیوم به عنوان یکی از پیشروان صنعت IoT تلاش 
دارد کارآمدترین و مقرون به صرفه ترین راهکارهــا را در زمینه طراحی و 
پیاده سازی شبکه های مخابراتی جهت استفاده در شبکه های هوشمند ارائه 
دهد.وی به صرفه جویی ارزی قابل توجه حاصل از تولید کنتور هوشمند 
اشــاره کرد و افزود: سهم ارزبری در قطعات الکترونیک قابل توجه است و 
از آن جایی که بخش اصلی این محصولات، وارداتی هستند، تولید داخلی آن 
حدود ۵۰ درصد کاهش قیمت را نســبت به نمونه های وارداتی به همراه 
دارد.مدیرعامل شرکت کنترل گاز اکباتان مهم ترین ویژگی این محصول را 
جلوگیری از هک شدن این کنتورها و ایجاد نشدن مشکل در مسیر خدمات 
رسانی این ســازمان ها به مشترکان ایرانی عنوان کرد و اظهار داشت: اخذ 
گواهی پدافند غیر عامل و افتا از دیگر ویژگی های این محصول به شمار 
می رود. طراحی پلتفرم کنترل و مدیریت هوشمند کنتورهای گاز در کشور. 

کسب رتبه نخست وزارت نفت در تولید بار اول
نصب کنتورهای هوشمند گاز با اولویت مشترکان پرمصرف. رونمایی از ۶ 
محصول دانش بنیان با حضور رییس صندوق نوآوری و شــکوفایی. جعفری 
درباره سهم این محصول از صرفه جویی های داخلی سرمایه های ملی هم 
گفت: قطعاً تولید این محصول در تیراژ بالا غیر از مزایای امنیتی و کاهش 
۵۰درصدی بهای تمام شده، به حفظ بهتر سرمایه های انرژی کشور کمک 
می کند. وی به میزان اشــتغال ایجاد شده توسط شرکت کنترل گاز اکباتان 
اشــاره کرد و افزود: در واحد کنتور در حال حاضر حدود ۱۲۰ نفر شــاغل 
هستند و اگر بخش هوشمند نیز راه اندازی شود، حدود ۱۰۰ نفر نیز در آن 
به کارگیری خواهند شــد. براساس گزارش معاونت علمی، فناوری و اقتصاد 
دانش بنیان ریاست جمهوری، این فعال حوزه فناوری به نقش دستگاه های 
بهره بردار در حمایت از تولیدات دانش بنیان بار اول با راه کارهایی از جمله 
تضمین خرید و یا اعطای وام های کم بهره از طریق صندوق ها و اعتبارات 
بانکی اشاره کرد و یادآور شد: منابعی مانند تبصره ۱۶ و ۱۸ در قالب قوانین 
مختلف از جمله جهش تولید دانش بنیان، نقش اساسی در تولید این دست 

محصولات ایفا می کند.

دستاوردی دیگر از دانش بنیان های ایرانی؛
کنتور گاز هوشمند با قابلیت قرائت از راه دور 

و مدیریت مصرف انرژی ساخته شد

گنجینه

ورزشی

تخت گاز

از هر دری خبری

@sobheqtesad @sobheqtesad sobhe-qtesad

معضل اجتماعی !!

طرح دیجیتالی اولیه از جی ام سی سیرا برقی؛ وانتی تیز و عضلانی!

شرکت آمریکایی جی ام سی در سبد محصولات خود دومین وانت پیکاپ بدون آلایندگی یعنی سیرا برقی را نیز دارد. این خودروساز اخیراً 
طرح های دیجیتالی اولیه از محصول موردبحث را منتشر کرده و شاهد محصولی عضلانی و تیز هستیم. جیسون چِن طراح جنرال موتورز 
اخیراً طرح دیجیتالی اولیه از این خودرو را در حساب کاربری رسمی جنرال موتورز در اینستاگرام منتشر کرده است. با وجود فضای سقف و 
ستون های کوچک تر و نمای جلوی بالغ تر، این رندر جذابیت های زیادی را به نمایش می گذارد. البته چنین طرحی در فضای مجازی جذاب 
بوده در واقعیت نمی توان آن را کاربردی دانســت چراکه راندن چنین خودرویی بسیار سخت خواهد بود. با تمامی این تفاسیر باید گفت 
نسخه تولیدی جی ام سی سیرا برقی بخش اعظم عناصر طراحی همین اسکچ طراحی را حفظ خواهد کرد. برای مثال تریم نورانی بخش 
جلو، جلوپنجره، گلگیرها و پانل های جانبی در مدل تولیدی وجود خواهند داشت هرچند اندکی تعدیل خواهند شد تا مناسب مدل های 

واقعی باشند. سیرا برقی به همراه هامر برقی دو وانت پیکاپ بدون آلایندگی جی ام سی را تشکیل می دهند.

آنچلوتی: مجبور هستم در حق برخی از بازیکنان ظلم کنم
سرمربی رئال مادرید از درخشش شاگردانش در دیدار برابر والنسیا کاملا راضی و خوشحال است. او می گوید که مجبور است در رئال به بعضی از 
بازیکنان ظلم کند.به گزارش ایسنا و به نقل از مارکا، هفته سیزدهم لالیگا شنبه شب با برگزاری پنج دیدار آغاز شد که در مهم ترین آن ها، رئال مادرید 
میزبان والنسیا بود و توانست با نتیجه ۵ بر یک این تیم را شکست دهد.کارلو آنچلوتی در نشست خبری بعد از بازی گفت: بازی از ابتدا تا پایان زیبا 
و جذاب بود. نشان دادیم که چه کیفیتی داریم. به نظرم بازی بسیار خوبی بود و با شایستگی تمام به پیروزی دست پیدا کردیم.او درباره این سوال 
که آیا این بهترین بازی رئال بود؟ گفت: بله. والنسیا نتوانست بازی همیشگی خود را به نمایش بگذارد چرا که ما بسیار خوب ظاهر شدیم. همه چیز 
به خوبی پیش رفت و با ارائه یک بازی بسیار خوب به پیروزی رسیدیم. بازی کردن با والنسیا اصلا آسان نیست. ما هم در دفاع و هم در حمله بسیار 

خوب بودیم. تنها در ۱۵ دقیقه نخست کمی اذیت شدیم. بعد از آن یک بازی استثنایی و بی نظیر را به نمایش گذاشتیم.

پیشنهاد

چهره روز

کتاب زنبورهای خاکستری
آندری کورکوف شــهرتش را بیش از هر چیز مدیون رمان مرگ 
و پنگوئن اســت؛ رمانی که درباره حوادث و اتفاقات اوکراین پس 
از جدایی از شوروی است. کورکوف در آخرین اثرش یعنی کتاب 
زنبورهای خاکســتری که مربوط به سال ۲۰۱۸ است، در قالب 
داستان به نزاع بر سر شبه جزیره کریمه که یک جنگ و اختلاف 
قدیمی است پرداخته. می توان گفت کتاب زنبورهای خاکستری 
نیز بر مبنای مناقشــه است. مناقشــه بین روس و اوکراین. جدا 
از کتــاب مرگ و پنگوئن از این نویســنده کتاب هــای »مرا به 
کنگاراکس ببر« و »دوست مرحوم من« نیز به فارسی ترجمه شده 
است. کتاب زنبورهای خاکستری توسط مترجم توانا، آقای آبتین 
گلکار از زبان روســی ترجمه شده است. موضوع کتاب زبنورهای 
خاکســتری درباره بحران شــبه جزیره کریمه و نزاع گروه های 
سیاسی داخلی اوکراین و همچنین نیم نگاهی به دخالت روسیه در این بحران از نظرگاه تأثیر این بحران ها بر عوامل و 
عوالم انسانی است. بحرانی که امروزه می توان دنباله آن را در جنگ اکراین مشاهده کرد. سرگی سرگئیچ با تعداد کمی 
کندو که در روستایی در منطقه خاکستری زندگی می کند. منطقه ای در میانه ی جبهه های طرفین درگیر که متعلق به 
هیچ کدام از متخاصمین نیست. همه از روستا رفته اند جز دو نفر که دل از خانه هایشان نمی کنند. یکی از آن ها سرگی 
اســت که علاوه بر خانه، زنبورها نیز پابندش کرده اند. جنگ طولانی شــده و انگار سر تمام شدن ندارد. سرگی کم کم 
نگران زنبورهایش می شود. بهار که بیاید باز زنبورها باید در دشتهایی که با مین و خمپاره زیر و رو شده و جسد سربازها 
اینجا و آنجایش افتاده است و جالیزهایی که مدتهاست دیگر کشت نمی شود گرده جمع کنند و عسل بسازند. سرگی 
باید فکری کند. فقط برف بود و برف، طوری که اگر زیاد به آن خیره می ماندی، کم کم صدای سفیدی را می شنیدی، 

صدای سفیدی یعنی همان سکوتی که با دستان سردش به روحت چنگ می اندازد و تا مدت ها رهایت نمی کند.

آکیرا کوروساوا
آکیرا کوروســاوا در ۲۳ مارس ۱۹۱۰ در حومه توکیو به دنیا 
آمــد. او آخرین فرزنــد خانواده ای پرجمعیت بــود، اما وقتی 
کوروساوا به جوانی رسید، بیشتر اعضای خانواده مرده بودند و 
خانواده کوچک شده بود.پدر کوروساوا مدیر دبیرستانی وابسته 
به ارتش ژاپن بود و با درایت و انضباطی ســختگیرانه فرزندان 
خود را تربیت می کرد. پدر در عین حال به ســینما علاقه مند 

بود و غالباً فرزندان خود را با خود به سینما می برد.
ترک خانه پدری ،کوروســاوا در هفده سالگی خانه پدر را ترک 
کــرد و به دنبال حرفه  نقاشــی رفــت. او در توکیو در محله 
تفریحات »شــبانه«، با برادر بزرگترش هی گو هم خانه شــد. 
این برادر با عالم هنر محشــور بود و زندگی بی قیدی داشت. 
در کنار او آکیرا با ســینما و ادبیات و هنرهای نمایشی ژاپن 
آشــنا شد. هی گو در سالن های ســینما »راوی« شده بود. در 
زمان ســینمای صامت، یک »راوی« کنــار اکران فیلم، رو به 
تماشاگران می ایستاد، ماجراها و گفتارهای فیلم را برای تماشاگران تعریف می کرد، تا آن ها راحت تر داستان فیلم 
را دنبال کنند. با رشد فنی سینما و رواج فیلم های ناطق، این حرفه به خطر افتاد، و راویان سینماها بیکار شدند. 
هی گو از درد و غصه خودکشی کرد. زمانی که کوروساوا به سن جوانی رسید، سه برادر او به کام مرگ فرورفته 
بودند. پس از مرگ هی گو، کوروساوا نقاشی را رها کرد، به استودیوهای تولید فیلم رفت و تقاضای کار کرد. او را 
به عنوان دستیار کاجیرو یاماموتو، از فیلمسازان صاحب نام روزگار، به کار گرفتند. کوروساوا فراوان مطالعه می کرد 
و ذوق ادبی داشت. او با نیرو و تلاشی خستگی ناپذیر به نوشتن فیلمنامه پرداخت و تا سال ۱۹۴۳ برای حدود 
۵۰ فیلم سناریو نوشت. کوروساوا رضایت تهیه کنندگان را جلب کرد و در سال ۱۹۴۳ موفق شد اولین فیلم خود 
را به نام »داستان جودو« کارگردانی کند. این فیلم او را به عنوان کارگردانی بااستعداد در سینمای ژاپن مطرح 
کرد. پس از جنگ و اشــغال کشور توسط نیروهای آمریکایی، صنعت سینمای ژاپن دگرگون شد، اما کوروساوا 
توانست به کار خود ادامه دهد. تا پیش از راشومون )۱۹۵۱( کوروساوا یازده فیلم سینمایی کارگردانی کرده بود، 
اما با این فیلم بود که نگاه ها را در سراسر جهان خیره کرد. این فیلم تحولی بود بنیادین نه فقط در کار کوروساوا، 
برای ســینمای ژاپن که تا آن زمان در غرب چندان شناخته شده نبود. نمایش این فیلم در جشنواره سینمایی 

ونیز بی تردید رویدادی تعیین کننده بود. فیلم جایزه »شیر طلایی« فستیوال را برنده شد.

فرهنگ

بــه گزارش خبرگزاری مهر، کتــاب »آثاری از رکن 
الدین مختاری برای کمانچه« به تازگی با بازنویسی و 
اجرای مهدی علومی توسط انتشارات پارت منتشر و 
روانه بازار نشر شده است.این کتاب شامل بازنویسی و 
اجرای آثاری از رکن الدین مختاری )۱۲۶۶-۱۳۵۰( 
برای ساز کمانچه اســت. آوانگاری و ثبت آنچه که 
از آثار رکن الدین مختاری در دســت داریم، عموماً 
توسط استادان، موســی معروفی و روح الله خالقی، 
صورت گرفته و این آثار برای اولین بار به همت ارشد 
تهماســبی گردآوری شده و در سال ۱۳۷۰ به چاپ 
رســیده است. در کتاب تازه منتشــر شده، این آثار 
برای ساز کمانچه بازنویســی و توسط نگارنده اجرا 
شــده است.در تدوین این کتاب از آوانگاری در دو کوک بهره گرفته شده است. در قسمت اول، 
برا اســاس کوک رایج در نوشتن کتاب های کمانچه موسوم به کوک لا و قسمت دوم بر اساس 
صدادهی ساز مطابق کوک دیاپازون است که در فهرست کتاب با عنوان کوک سل نوشته شده 
اســت. از این نظر کتاب برای هر دو گروه نوازندگان ساز کمانچه که با هر کدام از این دو کوک 
کار کرده اند، قابل اســتفاده است.کارنامه موسیقایی رکن الدین مختاری را بیشتر پیش درآمد و 
رنگ تشکیل می دهد. پیش درآمدهایی اغلب مفصل که در گوشه های شاخص دستگاه ها ساخته 
شده اند. امروزه او را می توان در کنار درویش خان، از چهره های اصلی جریان تکوین و شکوفایی 
فرم پیش درآمد و رنگ به شــمار آورد.این کتاب با ۱۴۴ صفحه، شمارگان ۵۰۰ نسخه و قیمت 

۲۵۰ هزار تومان عرضه شده است.

»آثاری از رکن الدین مختاری برای کمانچه« به 
کتابفروشی ها آمد
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سایت لهستانی به گلزنی علی قلی زاده در لیگ لهستان پرداخت. به گزارش ایسنا، در چارچوب رقابت های هفته ششم لیگ برتر فوتبال لهستان، تیم های 
پوزنان و پوگون زچچین به مصاف هم رفتند که این دیدار با برتری دو بر صفر یاران قلی زاده به پایان رسید.  اولین گل بازی توسط سوسا در دقیقه ۵۵ به 
ثمر رسید و علی قلی زاده هم در دقیقه ۷۷ دومین گل به پوزنان را به ثمر رساند تا یاران هافبک ملی پوش ایرانی با سه امتیاز بازی خارج از خانه را پشت سر 
گذاشتند.سایت لهستانی mmmmmmm نوشت: علی قلی زاده که بیش از یک سال پیش خریداری شد و پیراهن لخ پوزنان را می پوشد توانست نخستین گلش 
را برای این تیم به ثمر برساند. این اولین گل این بازیکن ایرانی در لیگ لهستان محسوب می شود. خیلی برای این گل منتظر بودیم و بالاخره قلی زاده توانست 
برای تیم گلزنی کند تا نشان دهد در مسیر پیشرفت است.علی قلی زاده در انتقالی پرهزینه از شارلوای بلژیک به پوزنان پیوست و مدتی طول کشید تا بتواند 

در ترکیب تیمش به میدان برود. مصدومیت باعث شد تا او با بدبیاری روبه رو شود و نتواند کیفیت بالای بازی اش را نشان دهد.

علی طعم گلزنی را در لهستان چشید

ورزشی

روزنامه اقتصادی ، سیاسی ،اجتماعی، فرهنگی، صبح ایران
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قائم مقام بنیاد ملی نخبگان گفت: در نامه ای به شورای پول و اعتبار 
پیشــنهاد دادم مبلغ وام ودیعه مســکن به یک میلیارد تومان و وام 
خرید مســکن نیز به ۳ میلیارد تومان افزایش یابد.سید سلمان سید 
افقهی در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره آخرین وضعیت وام خرید 
و ودیعه مســکن نخبگان اظهار کرد: در حال حاضر وام خرید مسکن 
نخبگان یک میلیارد تومان و وام ودیعه مســکن ۳۰۰ میلیون تومان 
است اما با توجه به اینکه در شرایط حال حاضر کسی نمی تواند با یک 
میلیارد تومان خانه بخرد، در نامه ای به شورای پول و اعتبار پیشنهاد 
دادم مبلغ وام ودیعه مسکن به یک میلیارد تومان و وام خرید مسکن 
نیز به ۳ میلیارد تومــان افزایش یابد.قائم مقام بنیاد ملی نخبگان با 
اشــاره به اینکه سال گذشته در هیأت امنای بنیاد ملی نخبگان تهیه 
۱۰۰۰ واحد مسکونی برای نخبگان مصوب شد، افزود: تأمین اعتبار 
این طرح به سازمان برنامه موکول شده اما این سازمان متأسفانه علی 
رغم پیگیری هایی که انجام شــده، هنوز هیچ اعتباری را به این کار 
اختصاص نداده اســت.بیمه تکمیلی نخبگان در راه اســت قائم مقام 
بنیاد ملی نخبگان از طــرح جدید بنیاد برای بیمه تکمیلی نخبگان 
هزار نفر از نخبگان خبر داد و گفت: یکی از برنامه هایی که در دستور 
کار بنیاد ملی نخبگان قرار دارد بحث بیمه تکمیلی این عزیزان است 
که پیشنهاد دادم بالاترین تعهدات بیمه ای برای نخبگان در نظر گرفته 
شــود که برای هر فرد تقریباً در ماه یک میلیون و ۲۰۰ هزار تومان 

و در سال برای هزار نفر، ۱۲ هزار میلیارد تومان باید پرداخت کنیم.
بیمه هزار نخبه با بالاترین تعهدات بیمه ای قطعی شد وی ادامه داد: 
البته به من گفته شد تعهدات بیمه ای کم شود تا افراد بیشتری تحت 
پوشش بیمه قرار بگیرند که بنده پاسخ دادم یا کسی را بیمه نمی کنیم 
یا اگر این کار را انجام می دهیم، باید بهترین شــرایط را فراهم کنیم. 
در حــال حاضر بیمه تکمیلی برای هزار نفر از نخبگان قطعی شــده 
ولی اجرای چنین طرح هایی به تأمین اعتبار گره خورده است. بودجه 
۱۴۰۲ بنیاد تنها ۲۵ درصد محقق شــده است!ســید افقهی با بیان 
اینکه بودجه بنیاد در سال ۱۴۰۲ تاکنون تنها ۲۵ درصد محقق شده 
و این موضوع باعث شــده که در برنامه ها و حمایت هایمان با مشکل 
مواجه شــویم، تصریح کرد: ما تحت فشار هستیم و از دوستان بارها 
هم پیگیری کردیم.وی ادامه داد: با توجه به اینکه رئیس بنیاد، معاون 
علمی رئیس جمهور است، متأسفانه این درکِ اشتباه وجود دارد که 
ســازمان برنامه وقتی بودجه ای را برای معاونت لحاظ می کند، عنوان 
می کند که بودجه بنیاد هم در دل آن قرار گرفته در حالی که رئیس 
بنیاد با حفظ سمت، معاون علمی رئیس جمهور است.اولویت سازمان 
برنامه و بودجه نخبگان نیست قائم مقام بنیاد ملی نخبگان بیان کرد: 
بارها این را گفته ایم که دولتی که می خواهد چند میلیون مســکن 
بســازد برای هزار مسکن نخبگان نباید دچار مشکل باشد و البته هم 
نیســت، ولی مساله این اســت که اولویت عزیزان در سازمان برنامه 
و بودجه نخبگان نیســت. وقتی بودجه بنیاد تنها ۲۵ درصد محقق 
شــده و از طرفی طرح مسکن نخبگان محقق نشده و طرح جذب در 
دستگاه های اجرایی به دلیل عدم تأمین اعتبار در برخی جاها مشکل 
اعتبار دارد، برداشت ما این است که نخبگان در اولویت قرار ندارند و 
طرح های مربوط به آنها اجرایی نمی شود. شعار نخبه پروری می دهیم 
امــا در عمل هیــچ کاری انجام نمی دهیم وی افــزود: مرتباً از نخبه 
پــروری، نخبه گزینی و نخبه گماری صحبت می کنیم اما هیچ اتفاق 
خاصی در عمل برای آنها رقم نمی خورد. در حال حاضر برای پیشبرد 
برنامه های جاری بنیاد با اعتبارات موجود، با مشکل مواجه هستیم و 
وضعیت نامطلوبی داریم. در صورتی که نسبت فایده به هزینه در حوزه 
نخبگان به شدت بالا اســت ولی ما این را در نظر نمی گیریم و بنده 

معتقدم متأسفانه تقسیم درست بودجه اتفاق نمیفتد.

پیشنهاد افزایش وام 
خرید مسکن نخبگان به 

۳ میلیارد

گنجینه

ورزشی

تخت گاز

از هر دری خبری

@sobheqtesad @sobheqtesad sobhe-qtesad

تهران !!

آیا نسخه جاده ای هایپرکار لمان پژو ۹X8 ساخته خواهد شد؟
یکی از خبرســازترین خودروهای چند سال اخیر مســابقات لمان را می توان پژو ۹X8 دانست. از همان زمان معرفی این خودرو 
شایعاتی درباره احتمال تولید نسخه جاده ای وجود داشت و حالا رئیس پژو به سؤالات دراین باره پاسخ داده است.زمانی که قوانین 
جدید مسابقات لمان برای اولین بار منتشر شد ابهاماتی درباره الزامی بودن یا نبودن تولید نسخه جاده ای از مدل های حاضر در 
پیســت به وجود آمد. همین امر باعث ایجاد شــایعاتی درباره تولید نسخه جاده ای از هایپرکار پژو ۹X8 شد اما چنین چیزی رخ 
نداد. البته به طور خلاصه باید گفت طبق قوانین مسابقات لمان تولید نسخه جاده ای از مدل های مسابقه ای الزامی نیست هرچند 

به نظر می رسد روزنه امیدی برای تولید ۹X8 با پلاک شخصی وجود داشته باشد.

گریزمان و کاسیمیرو در راه پیوستن به رونالدو؟
دو بازیکن بزرگ فوتبال اروپا با النصر به توافق دست پیدا کردند و راهی این تیم عربستانی خواهند شد.به گزارش ایسنا، علی الحربی، 
خبرنگار عربستانی اعلام کرد باشگاه النصر با آنتوان گریزمان، بهترین گلزنان تاریخ باشگاه اتلتیکومادرید، و کاسیمیرو، هافبک برزیلی 
منچستریونایتد، به توافق دست پیدا کرده است و این دو بازیکن در تابستان پیش رو پیراهن النصر را بر تن خواهند کرد.این خبرنگار 
عربستانی مدعی شد که هم گریزمان و هم کاسیمیرو موافقت خود را برای حضور در النصر اعلام کرده اند و توافقات نهایی صورت گرفته 
است.النصر در فصل جاری با درخشش کریستیانو رونالدو عملکرد بسیار خوبی از خود نشان داده است و هم در رقابت های لیگ عربستان 

و هم در لیگ قهرمانان آسیا از مدعیان اصلی قهرمانی است.

پیشنهاد

چهره روز

کتاب ظلمات سپید
کتاب ظلمات سپید روایت سفرهای اکتشافی و ماجراجویی های 
باورنکردنــی هنــری ورزلــی )henry worsley( در قطب جنوب 
)جنوبگان( به روایت دیوید گرن اســت. روایت مبارزه و تلاشــی 
جسمی و روحی که گاه فراتر از توان بشر است. وسعت بی پایانی 
را تصور کنید که در آن نور خیره کننده ی منعکس شده از سطح 
برف چشــمانتان را می زند. با هربار تنفس ســوز سرمای منفی 
هشــتاد درجه را به شــش ها وارد می کنید و پیشروی با وجود 
بادی که هرلحظه شــما را به عقب می راند ســخت و ســخت تر 
می شــود. وزن ســورتمه و وســایلی که به همراه دارید چیزی 
حدود ۱۵۰ کیلوگرم است و آن ها را با یک  طناب به دور کمرتان 
بسته اید. کمی که پیش می روید تنها چشم انداز پیش رو چوب های 
اسکی تان است و  حالا باید شروع کنید به بالا رفتن از یک شیب 
بسیار تند ولی انگشتان دست و پایتان را حس نمی کنید. خسته 
و ناامیدید ولی ذهنتان به شــما نهیب می زند کمی دیگر پیش بروید چون برای رســیدن به قطب جنوب باید روزانه 
حدود ۱۳ کیلومتر در برف و بوران پیشــروی کنید. این بخشــی از شرح مصایب سفرهای جذاب و اعجاب انگیز هنری 
ورزلی، اکتشاف گر بزرگ قطب جنوب در کتاب ظلمات سپید بود. هنری که سابقه ی حضور در ارتش و تمرینات سخت 
و طاقت فرســا را داشت، تصمیم گرفت تا به تبعیت از اسطوره ی مجسم خود، ارنست شکلتون سفر اکتشافی بزرگی را 
ترتیب دهد. ارنست شکلتون که هنوز هم از او به عنوان مدیری مدبر یاد می کنند و در حوزه های مدیریت و برنامه ریزی 
الگوی بســیار موفقی است، در سال ۱۹۰8 برنامه ی اکتشاف نمرود را برنامه ریزی کرد و به همراه گروهش عازم قطب 
جنوب شد. او  در حالی که تنها ۱۷۰ کیلومتر با مقصد فاصله داشت به دلیل کمبود منابع غذایی و در خطر بودن جان 
افراد گروهش تصمیمی جســورانه گرفت و از راه آمده بازگشت. این شرح تلاش ناکام شکلتون و تصمیم شجاعانه اش، 
هنری جوان را که هنوز در مدرســه تحصیل می کرد و از طریق کتاب خاطرات سفر اکتشافی شکلتون با او آشنا شده 

بود، سخت تحت تاثیر قرار داد.

آدام سندلر
آدام ســندلر یکی از پردرآمدترین بازیگران هالیوود 
است. او کارنامه ی ســینمایی پرباری دارد، با اینکه 
بیشتر اوقات نقش یک مرد نسبتاً دیوانه اما مهربان 
را بازی کرده اســت. برخی شــاید فیلــم های او را 
کمدی هایی احمقانه بدانند، اما تماشاگران کماکان 
او را دوســت دارند. آدام در بروکلین، نیویورک در ۹ 
ســپتامبر سال ۱۹۶۶ زاده شــد، مادرش یک معلم 
مدرســه مهد کودک، و پدر او استنلی سندلر، یک 
مهندس برق بود، خانواده وی یهودی هســتند و از 
مهاجران یهودی روســی تبارند. او پس از نقل مکان 
در سن ۶ سالگی در منچســتر، نیوهمپشایر بزرگ 
شد، وی در دبیرستان مرکزی منچستر تحصیل کرد. 
سندلر از دانشگاه نیویورک، مدرسه هنر تیش در سال 
۱۹88 فارغ التحصیل شد. سندلر پس از حضور موفق 
در یک برنامه زنده تلویزیونی به نام saturday night live در چندین فیلم هالیوودی حضوری موفق داشــت 
به طوری که مجموع این فیلم ها فروشــی در حدود ۲ میلیارد دلار آمریکا داشــت.]۲برخی از آثار معروف 
سندلر عبارتند از:آقای دیدز )۲۰۰۲(، پنجاه قرار اول )۲۰۰۴(، کلیک )۲۰۰۶( و تو حریف زوهان نمی شی 
)۲۰۰8(، قصه های وقت خواب )۲۰۰8(؛ و هچنین فیلم پیکســل ها، پینه دوز، مخلوط اشاره کرد. کمدین، 
خواننده، فیلم نامه نویس و تهیه کننده آمریکایی است. او از سال ۱۹۹۰ تا ۱۹۹۵، قبل از بازی در فیلم های 
هالیوودی، یکی از بازیگران سریال Saturday Night Live بود که مجموعاً بیش از ۴ میلیارد دلار در گیشه به 
دست آورد. او در سال ۲۰۲۲ دارایی خالص تخمینی ۴8۰ میلیون دلاری داشت و قراردادی برای سه فیلم 

دیگر با نتفلیکس به ارزش بیش از ۳۵۰ میلیون دلار امضا کرد.]۱[

فرهنگ

نماینــدگان مجلس از محل منابع حاصل از عوارض صادراتی 
کلیــه مواد و محصولات معدنی، اعتبــارات لازم برای اجرای 
قانون جهش تولید دانش بنیان را پیش بینی کردند. به گزارش 
خبرنگار مهر، نمایندگان مجلس شــورای اسلامی در جلسه 
نوبت صبح امروز )سه شــنبه ســوم بهمن مــاه( و در جریان 
رســیدگی به گزارش کمیســیون تلفیق لایحه بودجه سال 
۱۴۰۳ در بخــش درآمدی، با بندهای الحاقی ۲ و ۳ تبصره ۶ 
این لایحه موافقت کردند. بند الحاقی ۲- وزارت امور اقتصاد و 
دارایی مکلف است نسبت به واریز کلیه منابع حاصل از عوارض 
صادراتی کلیه مواد و محصولات معدنی صنایع معدنی، فلزی و 
غیر فلزی، محصولات نفتی، گازی و پتروشیمی به صورت خام 
و نیمه خام به ردیف درآمدی شــماره ۱۱۰۵۲۰ مالیات موضوع بند )ز( تبصره ۶ قانون بودجه سال ۱۴۰۲ کل 
کشــور به ردیف درآمدی شماره ۱۱۰۵۱8 و حقوق ورودی ماشین آلات، تجهیزات و قطعات تولیدی، صنعتی، 
معدنی و کشــاورزی به ردیف درآمدی شماره ۱۱۰۴۱8 جدول شماره پنج این قانون اقدام نماید.میزان قطعی 
عوارض صادراتی و فهرست کالاهای مشمول ظرف ۲ ماه پس از ابلاغ این قانون به تصویب هیأت وزیران می رسد. 
کلیه منابع حاصله جهت اجرای قانون جهش تولید دانش بنیان به معاونت علمی و فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
ریاست جمهوری اختصاص می یابد به نحوی که معادل ۵۰ درصد از آن صرف افزایش صندوق نوآوری و شکوفایی 
شــود تا زمان تصویب فهرست کالاهای مشمول این بند، فهرست تصویب نامه هیأت وزیران، موضوع بند )ص( 
تبصره ۶ قانون بودجه ۱۴۰۱ مبنای اجرای این بند می باشد.سازمان برنامه و بودجه کشور مکلف است تخصیص 
ردیف هزینه ای بند را هر ماه به صورت یک دوازدهم صادر نماید. دبیرخانه شورای راهبردی فناوری ها و تولیدات 

دانش بنیان موظف است گزارش عملکرد این بند را هر ۶ ماه یک بار در اختیار مجلس قرار دهد. 

منابع مالی برای اجرای »قانون جهش تولید 
دانش بنیان« تعیین شد
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